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Ügyiratszám: 09/30-6/2023. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. március 20. napján 16:00 órakor 

kezdődő, rendkívüli – nyílt – ülésén a Városháza (2131 Göd, Pesti út 81.) üléstermében. 

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint. (Nincsen jelen Andrejka Zombor képviselő, aki előre jelezte 

távolmaradását. A Képviselő-testület tagjainak létszáma: 12 fő, jelen van: 9 fő, nincs jelen: 1 fő, 

betöltetlen mandátumok száma: 2 fő.) Lőrincz László képviselő az ülésen hozott összes döntés legalább 

75%-ában szavazata kinyilvánításával - ülés közbeni távozása miatt - nem vett részt, ezért addigi 

jelenléte nem minősül a képviselő-testületi ülésen történő részvételnek.) 

 

Tárgy: a Képviselő-testület munkaterv szerinti – nyílt – ülése  

 

Jegyzőkönyvvezető: Imre Anikó 

 

Szilágyi László (ülésvezető alpolgármester): Üdvözlöm a nézőinket és a képviselőket. Megállapítom, 

hogy a 10 megválasztott képviselőből 7-en jelen vagyunk, határozatképesek vagyunk a március 20-ai 

rendkívüli testületi ülésünkön. Hiányzik Andrejka Zombor képviselő, aki jelezte távolmaradását, 

Lőrincz László képviselő késését jelezte, Fülöp Zoltán képviselőről nem kaptunk értesítést. A március 

15-ei rendezvényünket sikerült megtartani, és nagyon sokan részt vettek rajta, köszönöm a fellépőknek, 

illetve a megjelenteknek, hogy az ünnepségünkön részt vettek. Ezen kívül fontos változás még az, hogy 

a költségvetést elkezdte két kolléga, és most már nem mínuszos a költségvetési főszám hanem pluszos, 

így egy minimális tartalékkal is rendelkezik a városi költségvetés. Azonban jelezték, hogy több 

határozatot is meg kell hozni annak érdekében, hogy a költségvetését el lehessen fogadni, ebben kérem 

a támogatást. Sajnos a rezsikompenzációval kapcsolatosan továbbra sem kaptunk semmilyen 

tájékoztatást. A szükséges minisztériumoknak, a Pénzügyminisztériumnak, illetve az Energiaügyi 

Minisztériumnak a levelet megküldtük, továbbá Pest Vármegye (Önkormányzatának) elnöke a 

meghívásomat elfogadta, múlthéten hétfőn a város fejlesztéséről, illetve működésének a lehetőségeit 

beszéltük át. Én úgy érzem, hogy konstruktív volt a beszélgetés, és több támogatás lehetőségét is 

átbeszéltük kifejezetten arra vonatkozóan, hogy a megemelkedett rezsiköltségeinket hogyan tudná Pest 

Vármegye (Önkormányzata) megfinanszírozni. Ilyen támogatási kérelmet már benyújtottuk Pest 

Vármegye Önkormányzatához. A tájékoztatásuk szerint, amennyiben a költségvetés számai láthatóak 

lesznek a városi energiaköltségek vonatkozásában, bízunk benne, hogy minél hamarabb támogatást 

tudnak rendelkezésünkre bocsátani. 

 

Fülöp Zoltán képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 

Szilágyi László: Továbbá nagyon fontos a várost érintő téma, a Samsung vonatkozásában egy nyílt 

levelet írtam a cég vezetésének, amit közzé is tettem. Kifejezetten több dologban is kértem az üzem és 

a város együttműködését. Ezzel kapcsolatosan remélem, hogy a héten már megkapom a válaszukat 

tájékoztatni fogom erről a képviselőket, hogy Göd Város Önkormányzata és a Samsung között milyen 

együttműködés tud kialakulni. Továbbá olyan információ jutott hozzám, hogy a Duna út felújítása az 

idén tavasszal el fog indulni, az ezzel kapcsolatos részletesebb tájékoztatót a képviselőknek, illetve a 

lakosoknak is meg fogjuk küldeni. Kérem majd a körzeti képviselőket, hogy a lakosok felé a megfelelő 

tájékoztatást adják meg. Szintén tavasszal várható a Nemeskéri út mentén a közvilágítás kiépítése. Az 

elmúlt napokban kijelölték az építkezés helyét, várhatóan napokon belül elindul a beruházás, 

remélhetőleg tavasszal el is készülhet. A Samsunggal kapcsolatosan a vezetéképítés is zajlik a 

Nemeskéri útnak a túloldalán. Ha ezzel kapcsolatosan bárkinek észrevétele van, akkor azt felém is 

nyugodtan jelezze, és a DMRV számára az igényeket összegyűjtve, természetesen továbbítani fogom. 

A Magyar Posta Zrt.-nek írtam egy levelet a felsőgödi postánk bezárása ügyében. Az ajánlatuk nem 

elfogadható, és a múltkori testületi ülésen tájékoztattam is a képviselőket, illetve a lakosokat, hogy a 

Posta nem szándékozik a felsőgödi postát újranyitni. Én javaslatot tettem és írásban elkezdtem a 
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tárgyalást, a Posta épületnek a megvásárlásának tárgyában, helyén egy szolgáltatóház jöhetne létre, ahol 

egy ATM, illetve további szolgáltatások valósulhatnának meg. Kérdezem a frakcióvezetőket, van-e 

hozzászólásuk? Nekem módosító javaslatom a sorrendre nincsen, nem is érkezett ilyen típusú 

kérelem.17 napirendi pont van, ebből az utolsó lesz zárt, az összes többit nyílt pontként fogjuk tárgyalni. 

Kérem a képviselőket, hogy szavazzunk a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 8 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 

  

Napirendi pontok: 

 

1) Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezete 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

2) Az átmeneti gazdálkodásról szóló helyi rendelet megalkotása 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

3) Javaslat a beszerzési eljárásokról szóló 29/2020. (VIII. 12.) önkormányzati rendelet 

módosítására, valamint szavazófülkék beszerzéséhez és választással összefüggő egyéb 

kiadásokhoz szükséges fedezet biztosítására 

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

4) Javaslat Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

5) A városnév használatáról szóló helyi rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. Kármán Gábor aljegyző 

 

6) Az önkormányzati lakások, valamint helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló helyi 

rendelet módosítása 

Előterjesztő: Lenkei György SZELB elnök 

 

7) Javaslat "Göd, közvilágítási hálózat felmérésének aktualizálása 2023" tárgyú beszerzési 

eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

8) Javaslat a "Göd Város Önkormányzata részére közúti jelzőtáblák és tartozékaik 

beszerzése 2023" tárgyú beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

9) Javaslat a „Göd Város Önkormányzata részére polgári védelmi eszközök beszerzése 2 

önálló részben” tárgyú beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

10) A Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. feladatellátásával kapcsolatos döntések 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

11) Pest Vármegye Önkormányzatának vételi ajánlata gödi önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokra vonatkozóan  

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

12) Javaslat a "Göd város területén történő biológiai szúnyoggyérítés megvalósításához" 

tárgyú beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 
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13)  Pest Vármegye Önkormányzatához benyújtandó egyedi támogatási kérelmek tartalmára 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

14) Javaslat a Samsung SDI Magyarország Zrt. által támogatott játszótér helyszínének 

kijelölésére 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

15) A gödi József Attila Művelődési Ház intézményvezetői munkakörére vonatkozó pályázati 

kiírás 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

16) Javaslat hulladékszállítási közszolgáltatási feladatok ellátására vonatkozó bérleti 

szerződés megkötésére  

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

17) Javaslat "Göd város területén faállomány kezelésére vonatkozó keretszerződés" tárgyú 

közbeszerzési eljárás megindítására (zárt ülés) 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1) Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének tervezete 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Az előterjesztésben felsorolásra kerül több határozati javaslat. Az intézmények 

dolgozói szeretnék, hogyha a Képviselő-testület a bér vonatkozásában döntést hozna. Kérem a 

képviselőket, hogy a mostani magas inflációt figyelembe véve szülessen egy döntés a béremelés 

vonatkozásában, de vegyük figyelembe a városnak a pénzügyi helyzetét is. Amennyiben magáról a 

költségvetésről nem tudunk döntés hozni rövid időn belül, ellenben a bérekre vonatkozóan hozzunk meg 

egy döntést, hogy biztosítsuk a munkavállalóinak a bérkifizetését.  

 

Lőrincz László képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 

dr. Pintér György: A Pénzügyi Bizottság egyszer foglalkozott az anyaggal, ami február 15-én került 

beadásra és utána a testület is döntött arról, hogy az az anyag ebben a formában nem felel meg a formai, 

és a tartalmi követelményeknek, ezt maga a beterjesztő is elismerte. A Bizottság (PEKJB) ülése 

határozatképtelenség miatt elmaradt a múlt héten. Azt szeretném jelezni, hogy írtam egy levelet, amiben 

a költségvetéssel kapcsolatosan tettem fel kérdéseket jegyző úrnak, arra nem érkezett teljes körű válasz. 

Arra kértem indoklást, hogy a költségvetésben olyan léptékek és arányok változtak néhány hét alatt, 

amiben a működési kiadások 1 milliárd forinttal csökkentek, ennek kértem a levezetését. Ez eddig nem 

történt meg. A pénzmaradvány két különböző számmal került a múltkor kiküldésre, most egy 

harmadikra tesz javaslatot maga az előterjesztés. A VKB nem tárgyalta a költségvetésnek a 

környezetvédelmi feladatok részét, erre a célra itt 113 millió forint van beterjesztve úgy, hogy nem látom 

az alapvető pénzügyi helyzetet. Azt el tudom fogadni, hogy változnak valamilyen szinten a számok, de 

ez egy hihetetlen nagy differencia. A bizottságoknak végig kellene menni tételesen a tervezeten, hogy 

mik azok a pontok, amire ténylegesen szükség van, és mi az, amire nem. Az anyag, ami most kiküldésre 

került a költségvetéshez, annak a jó része elfogadható. Amit az alpolgármester is mondott, az valóban 

igaz, valamiféle bérfejlesztésről dönteni kell. Ugyanakkor ebben az előterjesztésben az is benne van, 

hogy a részletszabályait még ki kell dolgozni. Jegyző úr a korábbi előterjesztésben az általános 15 %-

ról beszélt, aztán olyanról is esett szó, hogy a 10 % pluszról majd a vezetők döntenek. A bértömeg is 

megemlítésre került. Tavaly szintén szavaztunk e tárgyban, aztán voltak olyan vezetők, akik közel 50 

%-os béremelést kaptak az elmúlt évben. Én ezt elfogadhatatlannak tartom. A létszám tekintetében is 

érdekes a helyzet, mivel két fővel lett betervezve, az SZMSZ-ben pedig 4 fő szerepelt, ott is szükséges 

a fedezetet biztosítani. Tudom, hogy most társadalmi megbízatású az alpolgármester, ugyanakkor 

célszerű ott a megfelelő összeggel és a létszámmal tervezni, illetve a betöltetlen álláshelyről külön kell 
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dönteni. Kérem, hogy készüljön ezzel kapcsolatban előterjesztés. A határozatok egy részét már most el 

lehet fogadni. A központi költségvetésből beérkező támogatások összegét, és a közhatalmi bevételekről 

szóló döntéseket legalább első körben meg lehet hozni. 

 

Szilágyi László: Magáról a határozati javaslatokról akár egyesével, a testület döntsön, szavazzon, és 

azután majd meglátjuk, hogy magáról a költségvetésről milyen formában születik döntés. 

 

Markó József: Valamilyen módon azért elindult a munka, mivel az első körben kétmilliárdos hiánnyal 

néztünk szembe. Később ez 1 milliárdra csökkent, aztán most már pozitív a mérleg. Ez nagyfokú 

bizalmatlanságot kelt minden szemlélőben. Félek, hogy esetlegesen vannak még ilyen lyukak a 

rendszerben. Egy rossz bázissal nem érdemes újabb bázist építeni. Én próbálkoztam intézményi szinten 

adatokhoz jutni, de nem jutottam eredményre. A TESZ-től bizonyos adatokat a mai napig nem kaptam 

meg, holott még alpolgármester urat is megkértem, hogy legyen ott a megbeszélésen. Azt a néhány 

számot másfél hónap alatt sem kaptuk meg. Szükség lenne, hogy lássuk a tavalyi számokat, legyen mire 

alapozni az idei emelést, milyen mértékűek a költségek az egyes intézményeknél, melyiknél szükséges 

segíteni, hol lehet elvenni.  

 

Szilágyi László: A város pénzügyeivel kapcsolatban, a pozitív eredmény és a működési kiadások 

változása azért alakult így, mert a városnak korábban jelentős egyszeri bevétele származott az üzem 

területeinek eladásából, ebből a tartalékból működik a város. Az elmúlt évek költségvetésében is látható, 

hogy a működési kiadásai mindig nagyobbak a városnak, mint a bevételei. Nem az idei év költségvetését 

látom jelentős problémának, hanem majd a jövő évit, amikor már nem lesz tartalék. Ebben az 

előterjesztésben egyébként látható, hogy nincs jelentős beruházási tervezés, fejlesztés beleírva. Kértem 

a költségvetés összeállításánál, hogy elsősorban pályázati források szerepeljenek csak, és azokat a 

karbantartásokat végezze el majd a TESZ, ahol kifejezetten szükséges. A TESZ-nek jelezni fogom, hogy 

az elmaradt adatokat minél hamarabb biztosítsák önnek.  

 

Lőrincz László: Ellentmondásba ütköztem az intézményi létszámok vonatkozásában. Pár nappal ezelőtt 

egy levél érkezett a Huzella konyha dolgozóitól a képviselőkhöz. A költségvetés erre vonatkozó részét 

megnéztem, 15 fővel van tervezve a konyha, illetve azzal is működött a tervezetek alapján az előző 

évben. Itt 12 főt írnak 15 fő helyett, és abból is csak heten töltötték be ezeket az álláshelyeket. Mi most 

betervezünk 15 főt, a költségvetésbe ez bekerül. Ezek az álláshelyek miért nincsenek betöltve, vagy mit 

kíván tenni ez ügyben a TESZ? Akkor tervezzünk hét fővel, de magasabb bérekkel, és túlórapénzekkel, 

amivel lehet kompenzálni a munkájukat. 

 

Szilágyi László: Ma a TESZ vezetőségével egyeztettem. Vannak olyan álláshelyek, amik közel egy éve 

betöltetlenül szerepelnek. Az SZMSZ-ben, illetve a korábbi szabályzataink alapján elhatároztuk, hogy 

15 főt szeretnénk a konyhán üzemeltetni. Én is szeretném azt támogatni, hogy akár egy kisebb 

létszámmal menjen a konyha. A magasabb bért így is elő tudjuk teremteni az ott dolgozóknak, hogy a 

15 fő helyett 12 fő dolgozik, és akkor talán az a hiány, amit nem tudnak betölteni, egy magasabb bérrel 

betöltésre tud kerülni. Kérem, hogy a 80. oldalon szereplő határozatokon menjünk végig. 

 

dr. Pintér György: Amikor önmagában a működés mínuszos, akkor arra a törvény ad instrukciót, hogy 

olyankor a kötelező feladatokból kell kiindulni, és az előterjesztésben ez nincs felajánlva. Nem 

egyértelmű, hogy mik a kötelező feladatok, és mik az esetlegesen elhagyhatóak. A bérekkel 

kapcsolatban kifejezetten a betöltetlen létszámhelyeken túl még szeretném jelezni, hogy nem egységes 

a város alkalmazásában állóknak a jogi helyzete. Vannak köztisztviselők, közalkalmazottak, és 

különböző központi bérintézkedések is vannak. Ha valaki esetleg nagyobb ágazati emelést kap, mint 

amit előtte mondtunk, akkor nem szeretném, ha az úgy értelmeződne, hogy akkor még a fölé szeretnénk 

a bérét emelni. Ezeket intézményenként kellene meghatározni, és akkor több rugalmasságot lehet 

belevinni. 

 

Garai Győző (TESZ igazgató): Gyorsan reagálnék két felvetésre, egyrészt, hogy nem tudom, milyen 

adatokat nem kapott meg Markó József képviselő? A Huzella konyha 10 fővel dolgozik, és most a 
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megbetegségek miatt jelenleg 7 fővel. Nem tudjuk betölteni az álláshelyeket, ami 12 fő lenne, mert nem 

jönnek ilyen fizetésérért az alkalmazottak.  

 

Markó József: Nagyjából öt hónapja próbálom elkérni ezeket az adatokat, levelezés van kettőnk között 

erről. Az érvényes számviteli politika példányát szeretném látni, aláírva. Ezt megígérte Garai Győző úr 

több esetben, levélben, szóban is. A másik ilyen kérésem volt, hogy a számviteli politika alapján 

elkészült költségfelosztást, ahol az egyes intézményekre terhelt általános költségek jelennek meg, 

mutassák be. Ezeket Garai Győző úr nem biztosította felém, sem az alpolgármester úr felé. A Képviselő-

testület az önök munkáltatója többek közt, és tulajdonosa az egész cégnek, és gyakorlatilag valamennyi 

feladatukra biztosítja a szükséges költségvetési összegeket. 

 

Szilágyi László: Az lenne a kérésem a képviselő úrhoz, illetve a TESZ vezetőjéhez, hogy mind a ketten 

a levelezésüket továbbítsák felém, hogy én is átlássam a helyzetet. Felkérem a TESZ vezetőjét, hogy 

péntek estig Markó József képviselőnek a kért adatokat küldje meg, és én is kapjak erről egy másolatot. 

 

Lőrincz László: Az óvodai konyháról a TESZ-hez átkerültek az alkalmazottak. A testület egy olyan 

határozatot hozott, hogy ugyanazokkal a munkafeltételekkel, munkaköri leírással stb. fognak továbbra 

is dolgozni. Szeretném, ha ez így is maradna, és a testületi határozat be lenne tartva. 

 

Lenkei György: Újra elővesszük azt, hogy mi kötelező feladat és mi nem. Számtalanszor elmondtam, 

most újra elmondom, a nem kötelező feladatok filléres szociális ellátásokat fednek. Egészségügyi 

szolgáltatásokat, szociális szolgáltatásokat, a város költségvetésének ezrelékéről beszélünk. A 

legnagyobb tétel ebben a Balázsovits csarnok fönntartása. Az a kérésem, hogy foglalkozzunk komoly 

dolgokkal és ne pár milliós tételekkel. 

 

Markó József: Felesleges lenne azokat a feladatokat megszüntetni, amit most még nem kell feltétlenül. 

Inkább arra törekedjünk, hogy a működéshez kapjunk valamennyi pénzt (Pest Vármegye 

Önkormányzatától). Arra találjunk módot, hogy a működést kiegészítsük, és ne kelljen megszüntetni 

városi szolgáltatásokat. 

 

Szilágyi László: Az elmúlt 10-20-30 évben Göd működési hiánnyal küszködött. Ennek elsősorban az az 

oka, hogy Göd nem egy iparváros. A Samsung nem Göd városához tartozik, hanem a különleges 

gazdasági övezethez, és közel 3 milliárd forint bevétele származott a tavalyi évben a különleges 

gazdasági övezetből Pest Vármegyének (Önkormányzatának). Ha ez az összeg Gödön rendelkezésre 

állna, akkor a nagyjából 1-1,5 milliárdos működési hiányunk nem lenne, még mindig lenne tartalékunk, 

akkor lehetne fejleszteni, illetve különböző működési dolgokat erősíteni. Én csak annyit tudok mondani 

Markó József képviselőnek, hogy május 14-ig szolgálom a várost ebben a pozícióban, én addig tudom 

a költségvetés készítését segíteni.  

 

dr. Pintér György: Ez volt, amire mondtam, hogy intézményenként eltérő feltételek vannak. Tehát az se 

biztos, hogy ez mindenkire így vonatkozik. Ez technikailag nem egy szerencsés megszövegezés, én 

támogatom a bérfejlesztést, de az rémlik, hogy valamelyik területen van egy 20 %-os fejlesztés. 

Kérdezem, hogy akkor ahhoz még a 15 % pluszban rájön? Mert az Önkormányzat tervez fejlesztést, 

akkor ez a határozati javaslat ebben a formában így nem áll meg. Olyanról szívesen szavazok, hogy 

minden munkavállalónak legalább 15 %-kal nőjön a bére, de nem erről szól a határozati javaslat, 

ráadásul itt elhangzott korábban, hogy csak egy részét kapják meg közvetlenül az alkalmazottak, a 

többiről döntsön a vezető, akkor pontosan miről szavazunk? A 15 %-os bérfejlesztés kire vonatkozik, 

per fő/intézmény/önkormányzat? Én azt gondolom, hogy vissza kellene vonni ezt a határozatot, és 

készüljön el a következő ülésre ez az előterjesztés. 

 

Lőrincz László: Akkor most, hogy áll az összeg, amit a költségvetésben fel tudunk használni? Tehát a 

milliárdos hiányt nem lehet a végtelenségekig az eladott földterületből fedezni. Pintér György képviselő 

egy elég jó levelet írt jegyző úrnak, amire én is várom a választ. Ezek az összegek és számok az 

intézményeknél hogyan jöttek ki, és amikor ezt már látjuk, akkor tudunk dönteni arról, hogy akkor most 

pozitívban vagyunk, negatívban vagyunk, és ahhoz mérten tudunk fejleszteni. Amennyiben a város 
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erősen negatívban van, a 15 %-os béremelés szerintem óriási lenne, főleg mert még kötelező 

bérfejlesztések is vannak. Előbb lássuk, hogy miből tudunk adni emeléseket. 

 

Szilágyi László: Tehát az, amit lát most a képviselő úr is, hogy pluszos ez az összeg, az a tartalék valós. 

A tavalyi tartalékból kiindulva láthatjuk, hogy már csak pár százmilliós ez az összeg, a működési oldalon 

olyan jelentős költségkiadásaink vannak, hogyha ezen nem változtatunk, akkor jövő évben már tényleg 

nem lehet tovább húzni. Most olyan tételek kerültek kihúzásra, mint a fejlesztések, és ezeket akár 100 

%-os pályázással tudunk megnyerni, elnyerni és megvalósítani. A bérfejlesztést muszáj megtenni, 

amikor több mint 20 %-os a hivatalos infláció, és az élelmiszerárak akár 40 % fölött vannak. A 15% 

talán egy szinten tartást, és a jelenlegi munkavállalóinak a megtartását eredményezheti. A bevételi 

oldalon azért van többlet, mert tavaly a testület döntött arról, hogy az építményadó visszaállításra került, 

továbbá iparűzési adóban is a cégek több bevételre kalkulálnak. 

 

dr. Pintér György: Az intézményeken túl valamilyen módon célszerű lenne kitérni a vezetőkre, mert én 

közben lekértem, hogy tavaly kinek, hogyan változott a bére. 8 % és 49 % között változott az 

intézményvezetők béremelése, én nem emlékszem, hogy hoztunk volna ilyen döntést.  

 

Szilágyi László: Határozati javaslat 1-es számú melléklet „Göd Város Önkormányzatának Képviselő-

testülete úgy dönt, hogy az önkormányzatok működési támogatásai 2023. évi előirányzatát a 12. számú 

melléklet szerinti tartalommal tervezi a város költségvetésében. Határidő: azonnal, felelős: jegyző, 

polgármester.” Kérem a képviselőket, hogy szavazzanak.  

 

A Képviselő-testület 6 „igen”, 3 „tartózkodik”, szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

91/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az önkormányzatok Működési támogatásai 2023. évi előirányzatát a 12. sz 

mellékelt szerinti tartalommal tervezi a város költségvetésében. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Melléklet a 91/2023. (III. 20.) Ök. határozathoz: 
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Szilágyi László: A következő határozati javaslat a 2. számú melléklethez kapcsolódik. 

 

Markó József: A költségvetés minden tétele minősített többséget igényel, de jegyző úr ebben biztos tud 

adni tanácsot. 

 

Tóth János: Valóban költségvetési tételekről szavazunk, de még csak tervezzük. Tehát nem kell 

elfogadni, hanem eszerint tervezzük meg. Tizenkettes számú melléklet szerinti tartalommal tervezi. 

Valóban mind költségvetési tétel, de akkor ilyen alapon előfordulhat, hogy a 15-16 pontból egyiket sem 

fogja majd a Képviselő-testület most elfogadni, de jelenleg ezek még csak a tervezéshez szükséges 

határozatok. 

 

Markó József: Konkrétan mennyi szavazat elég ehhez? 

 

Tóth János: Elég a 6 szavazat. A költségvetést határozatok készítik elő, és a határozatokhoz nem kell 

minősített többség. 

 

Szilágyi László: A következő határozati javaslat a 2. számú melléklettel kapcsolatos: „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az egyéb működési célú támogatások 

államháztartáson belülről 2023. évi előirányzatát a 13-as számú melléklet szerinti tartalommal tervezi a 

város költségvetésében. Határidő: azonnal, felelős: jegyző, polgármester, intézményvezető.”  Kérem a 

képviselőket, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 4 „igen”, 5 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

92/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

nem fogadta el az alábbi határozati javaslatot:  

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülről 2023. évi 

előirányzatát a 13. sz. melléklet szerinti tartalommal tervezi a város költségvetésében. 

 

Felelős: jegyző, polgármester, intézményvezető 

Határidő: azonnal 

 

Melléklet a …/2023. (…) Ök. határozathoz: 
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„ 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 
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Szilágyi László: Következő határozati javaslat a 3. számú melléklethez kapcsolódik. „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a közhatalmi bevételek 2023. évi előirányzatát 

a 14-es számú melléklet szerinti tartalommal tervezi a város költségvetésében. Határidő: azonnal, 

felelős: jegyző, polgármester.” Kérdezem, hogy ehhez a határozati javaslathoz van-e hozzászólás? 

Nincs, ebben az esetben kérem a képviselőket, hogy az elfogadásáról szavazzanak most. 

 

A Képviselő-testület 4 „igen”, 5 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

93/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

nem fogadta el az alábbi határozati javaslatot:  

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a Közhatalmi bevételek 2023. évi előirányzatát a 14. sz. melléklet szerinti tartalommal 

tervezi a város költségvetésében. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Melléklet a …/2023. (...) Ök. határozathoz:  

„ 
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Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: Következő határozati javaslat a 4. számú melléklethez kapcsolódik. „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felhalmozási bevételek 2023. évi előirányzatát 

100 millió forint összegben határozza meg. Határidő: azonnal, felelős: jegyző, polgármester. 

 

Markó József: Annyiban különbözik ez az eddigi szövegezés a többitől, hogy itt nem arról van szó, hogy 

tervezi, hanem meg is határozza. Ez fix, ez már kötelező, amit most döntünk, ez 100 millió forint. 

 

Tóth János: Valóban, ebben a határozati javaslatban a szófordulat talán nem megfelelő. Ezeket a 

határozati javaslatokat az alapján a megbízási szerződés alapján dolgozó kolleganő dolgozta ki, akivel 

önök hosszú éveken keresztül együttműködtek. Minden határozati javaslat arra vonatkozik, hogy a 

költségvetés tervezetében szerepeljenek ezek a számok, de magát a költségvetést nem most fogadja el a 

Képviselő-testület, hanem majd az elkövetkezendő hetek munkájának eredményeként, hiszen egy 

részletes pénzügyi bizottsági vitatás mindenképpen sorra kerül. Elfogadom, egyetértek azzal, hogy itt is 

lehet az, hogy összegben tervezze be a Hivatal, de ez nem azt jelenti, hogy a Képviselő-testületnek ezt 

majd el kell fogadnia. Most azt mondtuk, hogy ezeket javasoljuk elfogadni. 

 

Vajda Viktória: Azt a következtetést vontam le az első három szavazás alapján, hogy nem tetszik az a 

kifejezés a leszavazóknak, hogy „tervezi”, akkor megpróbáljuk esetleg, hogy „határozza meg”.  Ha nem 

szeretnék elfogadni a képviselők ezt az egészet, akkor kérjék azt, hogy szavazzunk egyben. 

 

Szilágyi László: A konkrét határozati javaslattal kapcsolatosan van-e módosítási javaslat? Maradjon így, 

vagy pedig úgy, hogy „felhalmozási bevétele 2023. évi előirányzatát 100 millió forint összegben 

tervezi”. Tehát a „határozza meg”, helyet „tervezi” legyen, vagy pedig a „határozza meg”. Ha nincs 

módosítás, akkor ebben az esetben a „határozza meg”, fog maradni. 

 

dr. Pintér György: Tudjuk, hogy most miről szavazunk, a 100 millió forint az ingatlanértékesítést jelenti 

ebben az esetben mint felhalmozási bevétel, úgyhogy 100 millió forint értékben javasolja az előterjesztő. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, hogy szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, 2 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

94/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a Felhalmozási bevételek 2023. évi előirányzatát 100 000 E Ft összegben határozza 

meg. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: A következő határozati javaslat az 5. számú melléklet alapján, „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az előző év költségvetési maradványainak 

előirányzatát 2.699.871 forint összegben határozza meg.” Kérem a képviselőket, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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95/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az előző év költségvetési maradványának előirányzatát 2.699.871 E Ft-ban 

határozza meg. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: A következő határozati javaslatok a 6. számú melléklethez kapcsolódnak. „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat intézményeiben 

foglalkoztatott munkavállalók részére a 2022. évi novemberi munkabérüket alapul véve, 2023. januártól 

2023. évre 15%-os bérfejlesztést biztosít. A bérfejlesztés végrehajtásának részletszabályait és annak 

megfelelően történő költségvetési előirányzat-tervezést szükséges kidolgozni és ellenőrizni. Ezzel a 

feladattal a jegyzőt bízza meg a Képviselő-testület.” „Göd Város Önkormányzatának Képviselő-

testülete úgy dönt, hogy a TESZ és az önállóan működő intézmények munkavállalói számára a cafeteria 

összegét bruttó 150.000 Ft/év összegben határozza meg. Határidő: 2023. március 31., felelős: jegyző, 

polgármester és intézményvezető. 

 

Markó József: Én azt javasolnám, hogy az összeg legyen magasabb, mert a dolgozók írták, hogy 

méltánytalannak érzik azt, hogy a hivatali dolgozók 250.000 forintot kapnak, ők pedig kevesebbet 

kapnak. Én javasolnék 200 ezer forintos cafetériát. Én azt javasolnám, hogy a tervezés szempontjából 

legyen a 2022-es bértömeg a bázisadat. Az intézményi szférára fordított bértömeget emeljük meg 15 %-

kal, és valamilyen módon ezen belül, a szempontokat figyelembe véve csináljunk egy elosztást. 

 

dr. Pintér György: Amennyiben azt mondjuk, hogy ez egy iránymutatás, akkor ennek alapján dolgozza 

ki a következő ülésre a jegyző intézményenként, tehát kitérve külön az intézményekre és a vezetőkre. A 

javaslatom, hogy ez egy softhatározat legyen, tehát egy alapvetően intézményi, 15%-os bértömeg-

növekedéssel. Mert amennyiben a Hivatalban csökken a létszám, akkor ott esetleg nem feltétlenül a 

teljes bértömeget kell arányosítani 15%-kal, hanem a létszámhoz kell viszonyítani. Ugyanakkor 

támogatom a 200 ezer forintos cafeteriaemelést, erről úgy döntsünk, hogy a közalkalmazottak, és az 

intézményi dolgozók, akikre ez vonatkozik, megkapják. 

 

Tóth János: A határozati javaslat harmadik soránál a „tervezés” szót írjuk bele a „biztosít” szó helyett. 

Kérem, hogy ebben a határozatban fogadjuk el a cafeteria összegének a javasolt 200 ezer forintos 

összeget. 

 

Szilágyi László: Itt elhangzott a 30-a, szeretném, ha a képviselők és a nézőink is értenék. A következő 

munkaterv szerinti testületi ülés március 28-án lenne, azonban én 30-án szeretném összehívni. 28-án 

lennének a bizottsági ülések megtartva. Én a szócserét befogadom, és határidőnek javaslom 2023. 

március 30-át, akkor a testület tudja tárgyalni. A bruttó 200 ezret is befogadom, mert az is elhangzott 

mint módosítás. 

 

Lőrincz László: A 15 %-os emelésnél nem mindegy, hogy egy 900 ezres fizetést fejlesztünk, vagy egy 

300 ezer forintos konyhai dolgozónak a fizetését. Mindenképp jónak tartanám, ha valami sávos 

fejlesztést tudnánk kidolgozni ezekre a bérekre, mert az infláció ugyanúgy sújt mindenkit.  Én úgy 

tudom elfogadni a bérfejlesztést, ha valamilyen sávos megoldás belekerül ebbe a határozatba. Ez lenne 

a módosító javaslatom. 

 

dr. Pintér György: Módosító beillesztésre javaslom azt, hogy kerüljön be, amit kértem, és az támogatja 

azt, amit Lőrincz László képviselőtársam is mondott, hogy az intézmények eltérő helyzetére 

szíveskedjenek az előterjesztést elkészíteni. A 15 % gyakorlatilag ilyen módon egy iránymutatás, és 

rengeteg mindent figyelembe kell venni, az esetleges ágazati eltéréseket, meg az eddig bekövetkezett 

minimálbér- és garantáltbérminimum-növelést. 
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Szilágyi László: Akkor ezeket befogadom. Ezt megtervezi a Hivatal, megtárgyaljuk, és a következő 

testületi ülésen szavazni tudunk róla. A módosításokkal egyben kérem a képviselőket, hogy 

szavazzanak. 

 

96/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az önkormányzat intézményeiben foglalkoztatott munkavállalók részére a 2022. 

évi novemberi munkabérüket alapul véve 2023. januártól 2023. évre 15 % bérfejlesztést tervez. A 

bérfejlesztés végrehajtásának részletszabályait, és annak megfelelően történő költségvetési 

előirányzat-tervezést intézményenként szükséges kidolgozni és ellenőrizni. Ezzel a feladattal a 

jegyzőt bízza meg a Képviselő-testület. 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a TESZ és az önállóan működő 

intézmények munkavállalói számára a cafeteria összegét bruttó 200 E Ft/év összegben határozza 

meg.  

 

Felelős: jegyző, polgármester, intézményvezető 

Határidő: 2023. március 30. 

 

Szilágyi László: A Következő határozati javaslat a 7. számú melléklethez kapcsolódik. „Göd Város 

Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Wigner Jenő középiskolai ösztöndíj 2023. évi 

előirányzatát 10 millió forint összegben határozza meg. Határidő: azonnal, felelős: jegyző, 

polgármester.” 

 

dr. Pintér György: Javaslom a 7-es, illetve a 8-as határozat elfogadását, ami a rászorultak ellátásának a 

pénzbeli juttatásairól szól. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

97/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a Wigner Jenő középiskolai ösztöndíj 2023. évi előirányzatát 10 000 E Ft összegben 

határozza meg. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: Áttérünk a 8. számú mellékletre, a határozati javaslat: „Göd Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az ellátottak pénzbeli juttatásai 2023. évi előirányzatát a 15. számú 

melléklet szerinti tartalommal tervezi a város költségvetésében. Határidő: azonnal, felelős: jegyző és 

polgármester.” Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 8 „igen”, 1 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta  
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98/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az ellátottak pénzbeli juttatásai 2023. évi előirányzatát a 15. sz. melléklet szerinti 

tartalommal tervezi a város költségvetésében. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Melléklet a 98/2023. (III. 20.) Ök. határozathoz: 
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Szilágyi László: A következő a 9. számú melléklet, határozati javaslat: „Göd Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a körzetfejlesztési támogatás előző évek maradványösszegének 

felhasználását engedélyezi 2023-ban. A 2023. évi körzetfejlesztési támogatás előirányzatát 1.250.000 

Ft/körzet összegben tervezi a város költségvetésében. Göd Város Önkormányzatának bizottságai 

rendelkezésre álló keretek 2020. évi előirányzatát 2 millió forint/bizottság összegben tervezi a város 

költségvetésében. A képviselő-testület a bizottságok előző évek maradványösszegének felhasználását 

engedélyezi 2023-ban. Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

99/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a körzetfejlesztési támogatás előző évek maradványösszegének felhasználását 

engedélyezi 2023-ban. A 2023. évi körzetfejlesztési támogatás előirányzatát 1 250 E Ft/körzet 

összegben tervezi a város költségvetésében. 

 

Göd Város Önkormányzatának bizottságai rendelkezésére álló keretek 2023. évi előirányzatát 

2 000 E Ft/bizottság összegben tervezi a város költségvetésében. A Képviselő-testület a bizottságok 

előző évek maradványösszegének felhasználását engedélyezi 2023-ban. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: A következő határozati javaslat költségvetés ügyében a 10. számú melléklethez 

tartozik. Határozati javaslat: „Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, csatlakozik 

a 2023/2021. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz. A pályázatban 

való részvételhez felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási dokumentum aláírásához. A pályázati 

önrész biztosításához 8 millió forint előirányzatot biztosít a 2020. évi kötelezettség teljesítéséhez. 

Határidő: azonnal, felelős: jegyző, polgármester.” 

 

dr. Pintér György: Külön örülök ennek az előterjesztésnek, mert Balogh Csaba (volt polgármester) 

önhatalmúlag nem terjesztette ezt a testület elé, és a fix összeg már megvan, tehát az alpolgármester 

aláírhatja a csatlakozást, esetleges többletforrás biztosításáról kell csak dönteni. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

100/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, csatlakozik a 2023/2024. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázathoz. A pályázatban való részvételhez felhatalmazza a polgármestert a 

csatlakozási dokumentum aláírásához. A pályázati önrész biztosításához 8 000 E Ft előirányzatot 

biztosít a 2023. évi kötelezettség teljesítéséhez. 

 

Felelős: jegyző, polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: Az utolsó határozati javaslat a 11. számú melléklet, „Göd Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az intézmények létszámelőirányzatát a 16. számú melléklet szerint 

tervezi a város költségvetésében. Határidő: azonnal, felelős: jegyző és polgármester.” 
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dr. Pintér György: Azt javaslom, hogy ez kötődjön össze a bérrel. Én ebben a formában jeleztem írásban 

és szóban is, hogy ez a javaslat így nem pontos, legalábbis felülvizsgálatra és megerősítésre tart számot, 

úgyhogy azt kérem, hogy ennek felülvizsgálata csatlakozzon a jövő heti előterjesztéshez.  

 

Lőrincz László: Csatlakoznék Pintér György úrhoz, itt az ülésen is 3 féle létszám hangzott el, a 

költségvetésben meg más létszámok voltak betervezve. Ezeket mindenképp át kellene tekinteni és 

ellenőrizni, mert nem gondolom, hogy pontosak a létszámok. 

 

Szilágyi László: A két képviselő javaslata alapján kérem a jegyző urat, hogy ezt a határozati javaslatot 

dolgozzák át, és hozzák vissza majd a március 30-i testületi ülésre, kiegészítve a béremeléssel. Úgyhogy 

az adott határozati javaslatot visszavonom. 

 

2) Az átmeneti gazdálkodásról szóló helyi rendelet megalkotása 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Mivel a városnak még nincsen költségvetése, az átmeneti gazdálkodásról szóló helyi 

rendelet megalkotása ügyében kell döntést hozni, annak érdekében, hogy a város működőképes 

maradjon. Kérem a képviselőket, hogy a rendeletet fogadják el. Felhívom a képviselők figyelmét, hogy 

ez a rendelet minősített többségű szavazást igényel. Abban az esetben lesz az átmeneti gazdálkodásról 

szóló helyi rendelet elfogadva, amennyiben legalább hét igen szavazatra kerül sor. Kérem a 

képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2023. (...) önkormányzati rendelete 

Göd Város Önkormányzata 2023. évi átmeneti gazdálkodásáról 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 

25. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) pontjában 

meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 

(1) A rendelet hatálya Göd Város Önkormányzatára és annak irányítása alá tartozó költségvetési 

szervekre terjed ki. 

(2) Göd Város Önkormányzata a 2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáig 

terjedő időszakra a gazdálkodás zavartalan biztosítása érdekében felhatalmazza a polgármestert, 

valamint az Önkormányzat irányítása alá tartozó költségvetési szerveinek, intézményeinek vezetőit, 

hogy az Önkormányzatot megillető bevételeket folytatólagosan beszedje és az Önkormányzat kiadásait 

a 2. §-ban foglaltak szerint teljesítse. 

2. § 

(1) Az átmeneti gazdálkodás időszakában 

a) kiadás csak az előző évi eredeti kiadási előirányzatokon belül, időarányosan, illetve folyamatos 

feladatellátás biztosításához szükséges mértékig – de legfeljebb az előirányzat 70%-án belül - 

teljesíthető, 

b) a polgármester jogosult Göd Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésről szóló 14/2022. (VII. 

7.) önkormányzat rendelet alapján tett kötelezettségvállalásokból és a megkötött szerződésekből 

eredő fizetési kötelezettségek teljesítésére, 

c) fejlesztés és felújítás tekintetében új feladatra kötelezettség nem vállalható, kivéve pályázati 

forrás terhére, 
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d) az alapműködésen kívüli kötelezettségvállalás csak pályázati forrás terhére, annak kiutalását 

követően teljesíthető, 

e) a polgármester jogosult a költségvetési szervek részére az alapműködéshez szükséges pénzügyi 

források biztosítására, 

f) a célra, feladatra kapott forrásokon kívüli előző évi szabad maradványok terhére, annak 

jóváhagyásáig kötelezettség nem vállalható, 

g) támogatások a Képviselő-testület, bizottságok döntése alapján a 2022. évben megkötött 

szerződések, megállapodások szerint teljesíthető. 

(2) Az államigazgatási és önkormányzati hatósági jogkörben hozott határozatokból eredő kifizetési 

kötelezettségeknek eleget kell tenni. Az ilyen kifizetésekre nem vonatkozik az (1) bekezdésben foglalt 

korlátozás. 

3. § 

(1) A költségvetési szervek intézményi finanszírozását az átmeneti gazdálkodás időszakában a 

költségvetési évet megelőző év eredeti kiadási és bevételi előirányzatainak különbségéből adódó 1/12 

részének megfelelő összegben kell biztosítani, figyelemmel az előző évben elrendelt áthúzódó és a 2022. 

január elsejétől érvényes szerkezeti és szervezeti változásokra, feladatelmaradásokra vagy 

többletfeladatok többletköltségeinek időarányos részére, a rendszeres és az áthúzódó 

kötelezettségvállalások kiadási szükségleteire. 

(2) A költségvetési szervek az átmeneti gazdálkodás időszakában az előző évi költségvetés eredeti 

előirányzata 1/12 részéig vállalhatnak kötelezettséget, teljesíthetnek kiadásokat figyelemmel az (1) 

bekezdésben meghatározott szempontokra is. 

(3) A 2023. január 1-től esedékes bérintézkedéseket a költségvetési szervek dolgozóit érintően az 

átmeneti gazdálkodás időszakában a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII tv., a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. CXCIX. tv. és a munka törvénykönyvéről szóló 2012. I. tv. 

értelmében fizetendő személyi juttatásokat kell teljesíteni. 

(4) A személyi juttatások kifizetésénél a 2023. évben a kötelező átsorolásokat, minimálbér és a garantált 

bérminimum kiegészítéseket végre kell hajtani. A közalkalmazottak és köztisztviselők részére 

kötelezően előírt illetménypótlékokat, ágazati pótlékokat biztosítani kell. Az Önkormányzat 

költségvetési szerveinél foglalkoztatottak illetményét a vonatkozó jogszabályokban meghatározott 

módon és mértékben szükséges megemelni: 

a) minimálbérre tekintettel, 

b) a garantált bérminimumra tekintettel, 

c) az óvodapedagógusok részére meghatározott előmeneteli rendszer szerint, 

d) az egészségügyi ágazatban foglalkoztatottak számára meghatározott illetmény szerint. 

 

4. § 

Az átmeneti gazdálkodás időszakában beszedett bevételeket és teljesített kiadásokat a 2023. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendeletbe be kell építeni. 

 

5. § 

Jelen rendelet rendelkezéseit 2023. január 1. napjától kell alkalmazni.  
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6. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, és a 2023. évi költségvetésről szóló 

önkormányzati rendelet hatályba lépésének napján hatályát veszti. 

 

 

 

Szilágyi László 

polgármesteri jogkört gyakorló 

alpolgármester 

Tóth János 

jegyző 

 

3) Javaslat a beszerzési eljárásokról szóló 29/2020. (VIII. 12.) önkormányzati rendelet 

módosítására, valamint szavazófülkék beszerzéséhez és választással összefüggő egyéb 

kiadásokhoz szükséges fedezet biztosítására 

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

Tóth János: A választással összefüggő beszerzéseket is javasoljuk egy külön eljárási körből 

megvalósítani. Olyan helyzet adódott, ami miatt szavazófülkéket azonnal be kell szerezni, mivel a 

korábbiak meglehetősen rossz állapotba kerültek, nagy többsége tönkrement, így a műanyag 

szavazófülkéket szeretnénk beszerezni hosszabb távra. Könnyebben tárolható, és hosszabb távon 

biztosítja a szavazások lebonyolítását. 

 

dr. Pintér György: A szavazófülke beszerzése rendben van. Ez a 10 millió forint alapvetően mire kell? 

Olvastam az előterjesztés végén, hogy utólagosan a Nemzeti Választási Iroda megtéríti a költséget, tehát 

ez a 10 millió forint vissza fog-e térülni, és a választási iroda is ekkora összeget fog adni? Szívesen 

láttam volna, hogy mi az, ami ilyenkor szükségeltetik. 

 

Tóth János: Az előző évi parlamenti választásoknál is elszámolásra került sor, de volt egy 5 millió 

forintos összeg, amit az Önkormányzat a parlamenti választások többlet kiadásainak biztosítására 

szavazott meg. Ezt az összeget tervezzük mi most is pluszban felhasználni, hiszen vannak költségek, 

amelyek nem csak a napi feladatok ellátásával, hanem az előkészítésnél pluszban jelentkeznek. A nem 

túl magas tiszteletdíjak mellett egy kiegészítést is biztosított hosszú távon az Önkormányzat a 

választásokhoz. A központi költségvetés megtéríti egyébként az alapkiadásokat, a polgármester 

lemondása és képviselő lemondása esetén a központi költségvetés biztosítja a kiadásokat. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 9 „igen, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta és határozatot hozta: 

 

Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2023. (...) önkormányzati rendelete 

a beszerzési eljárásokról szóló 29/2020. (VIII. 12.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

Göd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott 

eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) és e) pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107. §-ban és 112. §-ban biztosított jogának gyakorlása érdekében, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 

CXLIII. törvény rendelkezéseire tekintettel a következőket rendeli el: 

1. § 

A beszerzési eljárásokról szóló 29/2020. (VIII. 12.) önkormányzati rendelet 2. § (2) bekezdése a 

következő e) ponttal egészül ki: 
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(A rendelet hatálya nem terjed ki az alábbiakra) 

„e)  választási és népszavazási eljárásokkal kapcsolatos beszerzések,” 

2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő harmadik napon lép hatályba. 

 

Szilágyi László 

polgármesteri jogkört gyakorló 

alpolgármester 

Tóth János 

jegyző 

 

101/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

a) a mindenkori választási és népszavazási eljárások lebonyolításához szükséges szavazófülkék 

és azok kiegészítőinek beszerzésére bruttó 3.000.000.- Ft összegű fedezetet biztosít, valamint 

felhatalmazza a jegyzőt ezen beszerzés – 2023. évi költségvetési rendelet elfogadásától 

független – lebonyolítására, az új szavazófülkék leltárba vételére és a korábban használtak 

onnan történő kivezetésére; 

b) a Göd településen 2023. május 14. napjára kitűzött időközi önkormányzati választással 

összefüggő kiadások fedezetére 10.000.000.- Ft összegű forrást biztosít.  

 

Forrás: Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletében tervezni szükséges.  

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Szünet. 

 

Jegyzőkönyvvezető-váltás: Kasa Vivien 

 

4) Javaslat Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Dr. Pintér György és Fülöp Zoltán képviselők nem tértek még vissza az ülésterembe, 

de határozatképesek vagyunk. A mostani előterjesztésben kisebb technikai módosításokat vezettünk be 

az SZMSZ-be. Minősített többség szükséges az elfogadásához, kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 6 „igen”, 1 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

102/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

minősített szavazattöbbség hiányában nem alkotta meg az alábbi rendelet-tervezetet:  

 

„Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

.../.... (...) önkormányzati rendelete 

Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében biztosított 

eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontjában, továbbá a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 53. § (1) bekezdésében 

meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 2. § (6) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(6) Az Önkormányzat hivatalos honlapjának címe: www.god.hu. A hivatalos honlap üzemeltetője a 

Polgármesteri Hivatal, felelős szerkesztője a jegyző.” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 2. §-a a következő (7) bekezdéssel egészül ki: 

„(7) Az Önkormányzat hivatalos közösségi weboldalának címe: 

www.facebook.com/godvarosonkormanyzata. A hivatalos közösségi weboldal üzemeltetője a 

Polgármesteri Hivatal, szerkesztője a jegyző. A közösségi weboldal elsődleges célja a www.god.hu 

honlap tartalmának részbeni megosztása, másodlagos célja a települést érintő közérdekű hírek és 

információk megjelentetése a minél szélesebb körű tájékoztatás érdekében.” 

2. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 3. § (4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(4) A Képviselő-testület által alapított közalapítványok kuratóriumi és felügyelőbizottsági tagjai, 

valamint az Önkormányzat által alapított gazdasági társaságok vezető tisztségviselői és 

felügyelőbizottsági tagjai az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi CLII. 

törvényben (a továbbiakban: Vnytv.) meghatározottak szerint vagyonnyilatkozat-tételre kötelezettek.” 

3. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 9. § (2) bekezdés a) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lép: 

[A képviselő köteles az Mötv. 32. § (2) bekezdés i) valamint k) pontja alapján:] 

„a) legkésőbb az ülést megelőző napon - lehetőség szerint írásban - a polgármesternél előzetesen, az 

erre rendszeresített elektronikus levélcímen bejelenteni, amennyiben a képviselő-testületi ülésen 

nem tud megjelenni, illetőleg egyéb megbízatásának teljesítése akadályba ütközik,” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 9. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(3) Amennyiben a képviselő egy naptári éven belül a Képviselő-testület ülésén 

a) hét alkalommal nem vesz részt, egy havi tiszteletdíja, 

b) tíz alkalommal nem vesz részt, az a) pontban leírtakon túl további egy havi tiszteletdíja  

megvonásra kerül.” 

(3) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 9. §-a a következő (4a) bekezdéssel egészül ki: 
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„(4a) A jegyző feladata a képviselők és bizottsági tagok távolmaradásáról nyilvántartást vezetni, 

valamint a (3), illetve (4) bekezdésben foglaltak teljesülése esetén az azt követő munkaterv szerinti 

képviselő-testületi ülésre arról előterjesztést készíteni.” 

4. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 12. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(1) Az előterjesztések írásban (papíralapon vagy elektronikusan aláírt, kereshető PDF-formátumban), 

valamint kivételes és indokolt esetben szóban terjeszthetők elő. A képviselő-testületi ülésre előterjesztést 

tehet: 

a) a polgármester, az alpolgármester(ek), 

b) a Képviselő-testület bizottságai, 

c) bármely képviselő, 

d) a jegyző, az aljegyző, 

e) az osztályvezetők, a főépítész, a főkertész és a belső ellenőr, 

f) akit a Képviselő-testület előterjesztés készítésére kötelez.” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 12. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(3) Az írásbeli előterjesztéseket, valamint az előterjesztések mellékleteit az előterjesztőnek, illetve az 

azt készítőnek legkésőbb a munkaterv szerinti képviselő-testületi, illetve bizottsági ülés hónapjának 12. 

napját követő első munkanapon 15 óráig a Polgármesteri Hivatal titkárságán le kell adnia. Az 

anyagleadási határidőt követően a jegyzőkönyvvezetők megküldik az ülés összehívásáról szóló meghívót 

és a beérkezett előterjesztéseket a Képviselő-testület, illetve a bizottságok tagjainak.” 

(3) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 12. § (5) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(5) Egyszerűbb ügyekben szóbeli előterjesztést is be lehet terjeszteni, a határozati javaslatot azonban 

legkésőbb a döntés meghozatala előtt ebben az esetben is az előterjesztőnek írásba kell foglalni, és az 

ülésen a képviselő-testületi és bizottsági tagok részére ki kell osztani.” 

5. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(2) Az ülés megnyitásakor a polgármester megállapítja a határozatképességet, valamint ismerteti az 

ülésről hiányzó képviselők nevét és a távolmaradásuk igazoltságát. Határozatképtelenség esetén az ülést 

elnapolja, és gondoskodik annak 15 napon belüli újbóli összehívásáról.” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 15. § (4) bekezdés b) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lép: 

(A jegyző – az alakuló ülést kivéve – a munkaterv szerinti képviselő-testületi ülések meghívójával együtt 

kiküldött formában tájékoztatást ad:) 

„b) azokról a kihirdetett, vagy hatályba léptetett jogszabályokról, amelyek az Önkormányzat, vagy a 

Polgármesteri Hivatal feladatkörét, hatósági hatáskörét érintik, megváltoztatják, illetve új 

feladatkört állapítanak meg;” 

6. § 
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(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 17. § (2) bekezdés b) és c) pontja helyébe a következő 

rendelkezések lépnek: 

(Minősített többségi szavazat szükséges:) 

„b) helyi népszavazás elrendeléséhez, ha a helyi népszavazást a képviselők legalább egynegyede vagy 

a Képviselő-testület bizottsága kezdeményezi, 

c) önkormányzati jelkép, kitüntetés és elismerő címek meghatározásához, használatuk 

szabályozásához, díszpolgári cím adományozásához, kitüntető cím adományozására tett javaslat 

elbírálásáról szóló döntés meghozatalához,” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 17. § (2) bekezdés h) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lép: 

(Minősített többségi szavazat szükséges:) 

„h) önkormányzati ingatlan adásvétele, felújítása, 1 millió forint fölötti értékű ingóság adásvétele, 

értékpapír-vásárlás esetén,” 

7. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 20. § (6) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(6) A nyílt ülésről készített jegyzőkönyvet az Önkormányzat honlapján a hitelesítést követő 3 

munkanapon belül közzé kell tenni.” 

8. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet a következő alcímmel egészül ki: 

„7/A. A Képviselő-testület döntései és azok végrehajtása 

20/A. § 

(1) A Képviselő-testület a döntéseit előterjesztések (rendelet-tervezet, határozati javaslat) alapján hozza 

meg. 

(2) A Képviselő-testület döntése határozat vagy rendelet. 

(3) A Képviselő-testület határozata formailag lehet normatív, egyedi (hatósági) és egyéb. 

(4) Az előzetes jegyzőkönyvi kivonatba foglalt határozatokat az ülést követő 3 munkanapon belül, a 

hiteles képviselő-testületi határozatokat a jegyzőkönyv hitelesítését követő 3 munkanapon belül meg kell 

küldeni a végrehajtásért felelős személyeknek és szerveknek. 

(5) A határozatok végrehajtásának határidejét pontos naptári dátummal kell megjelölni.  

a) Amennyiben az adott feladat végrehajtása nem kötődik egyértelmű naptári dátumhoz – különösen 

jogszabályban, pályázati kiírásban, vagy más hasonló kötelezettségben megállapított határidő 

esetén – az esetben a határozat végrehajtási határidejét 30 naptári napnak megfelelő 

végdátummal kell meghatározni.  

b) Abban az esetben, ha a feladat végrehajtása sürgősség okán nem tűr halasztást – különösen 

szociális vagy egyéb támogatások, veszély- vagy kárelhárítás, pályázati határidők tartása, vagy 

más hasonló azonnali intézkedést igénylő feladat esetén – a határozat végrehajtási határidejét „8 

napon belül” megjelöléssel kell meghatározni. 
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20/B. § 

(1) A Képviselő-testület rendelete hatályosulását, határozata végrehajtását vagy ellenőrzését az általa 

megbízott felelősök végzik.  

(2) A Képviselő-testület határozata végrehajtásáért felelőssé teheti: 

a) a polgármestert, 

b) az alpolgármester(eke)t, 

c) bármely bizottságát, 

d) a tanácsnokot, 

e) a települési képviselőt, 

f) a jegyzőt, aljegyzőt, 

g) az önkormányzati költségvetési szerv vezetőjét, 

h) az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság vezetőjét. 

(3) A Képviselő-testület rendelete vagy határozata végrehajtásának ellenőrzéséért felelős személynek a 

jegyzőt jelöli ki.  

(4) A Képviselő-testület rendelete vagy határozata végrehajtásának ellenőrzésével - a (3) bekezdésben 

foglaltaktól eltérően - megbízhatja:  

a) a polgármestert,  

b) az alpolgármester(eke)t,  

c) bármely bizottságának elnökét,  

d) a tanácsnokot,  

e) az általa létrehozott ideiglenes bizottságot. 

20/C. § 

(1) A képviselő-testületi határozatokról a Polgármesteri Hivatal nyilvántartást vezet. 

(2) A képviselő-testületi határozat végrehajtásáért felelős személy köteles a végrehajtásról szóló 

jelentést legkésőbb a határidő lejártát követően a képviselő-testületi előterjesztések előkészítésére és 

leadási határidejére vonatkozó szabályok betartásával a jegyzőnek megküldeni.  

(3) A végrehajtás bármilyen okból történő akadályoztatása esetén a határidő meghosszabbítását 

egyszeri alkalommal – indoklással ellátva – a Képviselő-testülettől kell kérelmezni a jegyző 15. § (4) 

bekezdés a) pontjában írt tájékoztatója keretében a korábban megállapított határidő lejárta előtt. 

(4) A meghosszabbított határidejű végrehajtás bármilyen okból történő akadályoztatása esetén a 

Képviselő-testületnél kell kezdeményezni a jegyző 15. § (4) bekezdés a) pontjában írt tájékoztatója 

keretében új határidőt. Ebben az esetben új felelőst is meg kell jelölni. 

(5) A lejárt határidejű határozatokról szóló előterjesztést a határozat végrehajtásáért felelős személyek 

jelentései alapján a jegyző állítja össze.  

(6) A képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolónak tartalmaznia kell:  

a) a végrehajtás megvalósulásának tényét (igen/nem), 

b) amennyiben a határozat nem került végrehajtásra: 

ba) a mulasztás okát, indokát, 

bb) a végrehajtás várható legkorábbi időpontját. 

c) amennyiben akadály merült fel a végrehajtást érintően: 

ca) a végrehajtás akadályának pontos megnevezését, leírását (kitérve különösen a felmerült 

körülményekre), 

cb) az akadály elhárításához, illetve a határozat végrehajthatóságához szükséges 

intézkedésekről szóló javaslatot. 

d) a végrehajtás pontos idejét.” 
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9. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 21. § (4) bekezdés c) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lép: 

(A Képviselő-testület a döntés előtt a következő kérdésekben közmeghallgatást tart:) 

„c) egyéb esetben, amennyiben azt a helyi választópolgárok legalább 5%-a kéri, vagy ha azt a 

képviselők minősített többsége vagy az Önkormányzat valamely bizottsága indítványozza.” 

10. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 24. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(2) A bizottság határozatképességére, határozathozatalára az Mötv. 60. §-a alapján, ezen rendelet 17. 

§ - 19. §-ban foglalt – Képviselő-testületre vonatkozó – szabályokat, a bizottság által hozott 

határozatokra ezen rendelet 20/A. § - 20/C. §-ban foglaltakat kell értelemszerűen alkalmazni.” 

11. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 25. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(1) A bizottsági ülésekről jegyzőkönyvet kell készíteni, melyet a jegyző az Mötv. 60. §-a alapján megküld 

a törvény által megállapított felügyeleti szerv részére.” 

(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 25. § (2) bekezdés f) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lép: 

(A jegyzőkönyvnek tartalmaznia kell:) 

„f) külön kérésre az ülésen elhangzott hozzászólás szó szerinti szövegét,” 

(3) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 25. § (5) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(5) A nyílt ülésről készített jegyzőkönyvet az Önkormányzat honlapján a hitelesítést követő 3 

munkanapon belül közzé kell tenni.” 

12. § 

A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 33. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 

„33. § 

A Polgármesteri Hivatal működésére az Mötv. 84. §-a, az általános közigazgatási rendtartásról szóló 

2016. évi CL. törvény, valamint a szakágazati jogszabályok az irányadók.” 

13. § 

(1) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 2. melléklete az 1. melléklet szerint módosul. 
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(2) A Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

21/2021. (VIII. 24.) önkormányzati rendelet 5. melléklete a 2. melléklet szerint módosul. 

14. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

Szilágyi László 

polgármesteri jogkört gyakorló  

alpolgármester 

Tóth János 

jegyző 

„ 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

5) A városnév használatáról szóló helyi rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. Kármán Gábor aljegyző 

 

dr. Kármán Gábor (aljegyző): Ebben az előterjesztésben egy kiegészítést kellene eszközölni, ami 

mindössze egy mondat, ami a városnév felvételére vonatkozna. Gyakorlatilag alanyi jogon 

használhatják Göd Város Önkormányzata által fenntartott intézményei. Hozzászólást nem látok a 

témával kapcsolatosan. Szintén minősített többség kell az elfogadásához, kérem a képviselőket, hogy 

szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2023. (...) önkormányzati rendelete 

a „Göd” városnév felvételéről és használatáról szóló 6/2009. (II. 26.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében foglalt 

eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a következő rendeli el: 

1. § 

A „Göd” városnév felvételéről és használatáról szóló 6/2009. (II. 26.) önkormányzati rendelet 2. §-a a 

következő (4) bekezdéssel egészül ki: 

„(4) Göd Város Önkormányzata és az általa alapított vagy fenntartott intézményei a város nevének (2) 

bekezdésben szabályozott megjelölését alanyi jogon használhatják.” 

2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

 

 

Szilágyi László 

polgármesteri jogkört gyakorló  

alpolgármester 

Tóth János 

jegyző 
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6) Az önkormányzati lakások, valamint helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló helyi 

rendelet módosítása 

Előterjesztő: Lenkei György SZELB elnök 

 

Lenkei György: A Kádár utca 37. szám alatti ingatlanról van szó. Nem szerepelt idáig átmenetilakás-

minősítésben a listánkon. Nagyon fontos lenne megszavazni, mivel várható itt egy haváriahelyzet, 

kérem a képviselőket, mindenképpen támogassák. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak.  

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

5/2023. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati lakások, valamint helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 23/2018. (VII. 

4.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Göd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 

bérletére, valamint elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló, többször módosított 1993. évi 

LXXVIII. törvény 3. § (1)-(2) bekezdéseiben, 12. § (5) bekezdésében, 84. § (1) bekezdésében, 4. § (3) 

bekezdésében, 5. § (3) bekezdésében, 19. §-ban, 9. § (1) bekezdésében, 10. § (2) bekezdésében, 15. §-

ban, 17. § (2) bekezdésében, 20. § (3) bekezdésében, 21. § (6) bekezdésében, 23. § (3) bekezdésében, 

27. § (2) bekezdésében, 33. § (3) bekezdésében, 13. § (1)-(2) bekezdéseiben, 34. § (1)-(2) és (4)-(5)  

bekezdéseiben, 34. § (3) és (6) bekezdéseiben, 35. § (2) bekezdésében, 91/A. § 18. pontjában, 36. § (2) 

bekezdésében, 42. §-ban, 54. § (1)-(2) bekezdéseiben, 54. § (3) bekezdésében, 58. § (1)-(3) 

bekezdéseiben, 68. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 9. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

1. § 

Az önkormányzati lakások, valamint helyiségek bérletéről és elidegenítéséről szóló 23/2018. (VII. 4.) 

önkormányzati rendelet 2. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 

2. § 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 

 

 

 

Szilágyi László 

polgármesteri jogkört gyakorló 

alpolgármester 

Tóth János 

jegyző 

 

 

7) Javaslat "Göd, közvilágítási hálózat felmérésének aktualizálása 2023" tárgyú beszerzési 

eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó (beruházási és városüzemeltetési osztályvezető): Ebben a beszerzési eljárásban a 

GREP Green Public Lighting Zártkörűen Működő Részvénytársaság adta a legjobb ajánlatot. Ajánlati 

ára bruttó 8 millió forint. A Pénzügyi Bizottság ülése elmaradt, ezért a Képviselő-testületnek szükséges 

meghoznia a Pénzügyi Bizottság helyett is a határozatokról szóló döntést. 
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dr. Pintér György és Fülöp Zoltán képviselők visszatértek az ülésterembe. 

 

Markó József: Azt szeretném megkérdezni, hogy milyen munkát fognak elvégezni?  

 

Virok-Ujlaki Anikó: Ez a 2018-ban elkészült hálózati felmérésnek az aktualizálása, végigmennek az 

összes közvilágítási elemen és összeírják ahhoz, hogy a közbeszerzésnek a műszaki tartalma egy 

esetleges ledesítéshez rendelkezésre álljon.  

 

Markó József: Szerintem ezt egy hivatali kolléga 2 millió forintért megcsinálná. A 8 millió forintot 

eléggé sokallom. 

 

Szilágyi László: Módosítás nem érkezett, kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 1 „igen”, 1 „nem”, és 6 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

103/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

nem fogadta el az alábbi határozati javaslatot:  

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a „Göd, közvilágítási hálózat felmérésének aktualizálása 2023” tárgyú beszerzési 

eljárást eredményesnek nyilvánítja, az ajánlatot elfogadja és felhatalmazza a polgármesteri jogkört 

gyakorló alpolgármestert a bruttó 8.000.000,- HUF keretösszegű szerződés megkötésére a GREP 

Green Public Lighting Zártkörűen Működő Részvénytársaság (8445 Csehbánya, Főutca 37/A.), 

Adószáma: 22728326-4-19, képviseli: Makra Attila igazgatósági tag) nyertes ajánlattevővel. 

 

Forrás: Göd Város Önkormányzat 2023. évi költségvetésében tervezni szükséges maximum bruttó 8 

M Ft keretösszeget a közvilágítási hálózat felmérésének aktualizálására. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal” 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

8) Javaslat a "Göd Város Önkormányzata részére közúti jelzőtáblák és tartozékaik beszerzése 

2023" tárgyú beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Ebben a beszerzési eljárásban a PLASTIROUTE Kft. adta a legjobb ajánlatot, 

ajánlati ára bruttó 2.566.543 forint. A rendelkezésre álló fedezeten belül van az ajánlat. A Pénzügyi 

Bizottság helyett a Képviselő-testületnek szükséges meghoznia az eljárás lezárásáról szóló döntést is. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak.  

 

A Képviselő-testület 9 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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104/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy „Göd Város Önkormányzata részére közúti jelzőtáblák és tartozékaik beszerzése 

2023” tárgyú beszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, a bruttó 2.556.543,- HUF összegű 

ajánlatot elfogadja és felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert és a bruttó 

2.556.543,- Ft összegű szerződés megkötésére a PLASTIROUTE Kft. (2600 Vác, Külső-Rádi út 

5557. hrsz, adószáma: 103626307-2-13, képviseli: Jenovai Zoltán ügyvezető) nyertes 

ajánlattevővel. 

 

Forrás: Göd Város Önkormányzat 2023. évi költségvetésében tervezni szükséges maximum bruttó 

3 M Ft keretösszeget közúti jelzőtábla beszerzésre. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

9) Javaslat a „Göd Város Önkormányzata részére polgári védelmi eszközök beszerzése 2 önálló 

részben” tárgyú beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Ebben a beszerzési eljárásban két önálló részben folytattunk le beszerzést. Az 

egybeszámítás miatt zárt borítékos eljárás volt, a rendelkezésre álló forrás egyedi támogatásból 

biztosítható. Mind a két részben az Első Mobilbérlet Kft. adta a legjobb ajánlatot, és mind a két ajánlat 

fedezeten belül van. Itt is a Pénzügyi Bizottság helyett kell meghozni a határozatokról szóló döntéseket. 

Leegyeztettük a tartalmat a Váci Katasztrófavédelmi Kirendeltséggel is, nincsen előírt kötelező 

minimumfelszerelés, de ezeket jóváhagyták. 

 

Szilágyi László: Több hozzászólást nem látok, kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, 2 „tartózkodik”, szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

105/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy „Göd Város Önkormányzata részére polgári védelmi eszközök beszerzése 2 önálló 

részben” tárgyú beszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, az 1. ajánlati részben (polgári 

védelmi eszközök) az Első Mobilbérlet Kft. (2040 Budaörs, Kismartoni utca 47, adószáma: 

24399971-2-13, képviseli: Antlfinger Viktor ügyvezető) nyertes ajánlattevő bruttó 5.999.593,- HUF 

összegű ajánlatát, valamint a 2. ajánlati részben (munkavédelmi eszközök) az Első Mobilbérlet 

Kft. (2040 Budaörs, Kismartoni utca 47, adószáma: 24399971-2-13, képviseli: Antlfinger Viktor 

ügyvezető) nyertes ajánlattevő bruttó 2.687.320,- HUF összegű ajánlatát elfogadja és 

felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert a szerződések megkötésére a 

nyertes ajánlattevővel. 

 

Forrás: Pest Vármegye Önkormányzata által nyújtott egyedi támogatási forrás. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 
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10) A Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. feladatellátásával kapcsolatos döntések 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Ebben az előterjesztésben több határozati javaslat is van. Amennyiben a képviselők 

nem kérik másképp, tudunk majd egyben szavazni. Illetve korábban nyilatkozott arról a szándékáról a 

Képviselő-testület, hogy a Szolgáltató Nonprofit Kft.-hez kerüljön a Nyaralóházak üzemeltetése, illetve 

a Gödi Körkép újra meg tudjon jelenni. Korábban a testület döntött az 5/2023. (I. 26.) Ök. határozatáról, 

melyben nem került meghatározásra a forrásmegjelölés, ezért egy módosítást iktattunk be az 1-es 

határozatba. A 2-es határozati javaslat az arról szól, felkéri a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. 

ügyvezetőjét, hogy a Gödi Körkép kiadásához, illetve a Duna-part Nyaralóházak üzemeltetéséhez 

szükséges TEÁOR tevékenységi körök cégnyilvántartásba történő bejegyzéséről gondoskodjon, 

amennyiben a jelenlegi alapító okirat ezeket nem tartalmazza. A 3-as számú határozati javaslatban 

szerepel, hogy a Településellátó Szervezet alapító okirata módosuljon 2023. április 1-től, és kikerül 

belőle a Nyaralóházak üzemeltetése. A 4-es számú határozati javaslat a Gödi Körkép kiadatásával 

kapcsolatos, melyben 2023. április 1-től a Gödi Szolgáltató Kft.-hez kerüljön át, és az ezzel kapcsolatos 

döntések vannak benne. Az 5-ös határozati javaslatnál az szerepel, hogy a Településellátó Szervezet 

által ellátott Nyaralóházak üzemeltetése és a fenntartással kapcsolatos feladatok 2023. április 1-től a 

Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. látja el. A 6-os határozati javaslatban a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. 

2021.01.01. napjától 2021.05.18. napjáig tartó időszakra vonatkozó egyszerűsített éves beszámolóját 

elfogadja. Az ügyvezető (Turcsán Szabolcs, a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője) elkészítette 

és megküldte ezt a beszámolót. A 7-es határozati javaslat pedig módosítja a 340/2022. (XII. 15.) Ök. 

határozatban a Gödi Körképre vonatkozó tartalmat. 

 

Lőrincz László: Mint a Szolgáltató Kft. Felügyelőbizottságának elnöke, szeretnék néhány észrevételt 

tenni. Kezdetben a Képviselő-testület 5 millió forint támogatásban részesítette a Kft.-t (Gödi Szolgáltató 

Nonprofit Kft.) Májusig, ameddig az ügyvezetőnek a szerződése szól, addig a Kft. nullára rendeződik, 

és a beszámolók elkészülnek, illetve a felmerülő kiadások, költségek rendezve lesznek. Április 1-től 

átkerülne a Nyaralóházak üzemeltetése, illetve a Gödi Körkép kiadása. Az ügyvezető szerződése viszont 

május 31-én talán lejár. Ezáltal a Képviselő-testület beleviheti magát egy csapdába, ha utána megint 

nem lesz ügyvezetője a Kft.-nek, de ez csak egy felvetés. A Gödi Körkép vonatkozásában javasolnám, 

hogy kerüljön bele a határozatba, vagy kerüljön ki és legyen kidolgozva a költségvetése, hogy pontosan 

mennyibe kerülne a kiadatása. Felügyelőbizottsági ülést sajnos nem tudtunk még tartani. Viszont 

lényeges kérdések merülnek fel, például a Nyaralóházaknak a felkészítése a nyári időszakra, hogy áll? 

Milyen feladatokat kell még elvégezni? 

 

Garai Győző (TESZ igazgató): 12 vagy 15 feladatot lát el most a karbantartás. elég sok munkálatnak 

csak akkor tudtunk nekifogni, amikor az idő már megengedte. Elsősorban festés, szigetelések, 

ereszcsatorna-karbantartások, lomeltakarítás, konténerelszállítási munkálatok vannak. Gőzerővel 

dolgozunk, de a karbantartáson is létszámhiánnyal küzdünk. Én elküldtem egy listát alpolgármester és 

jegyző úrnak, hogy mik azok a munkálatok, amiket elvégzünk, viszont mindent nem fogunk tudni. 

Megpróbáljuk befejezni április 1-ig a munkálatokat, de legkésőbb a Nyaralóházak nyitásáig 

megcsináljuk. 

 

Lőrincz László: Szeretném leszögezni, hogy a 2021. évi május 18-ig szóló beszámolót a 

Felügyelőbizottság elfogadta. Viszont a 2021. év záró beszámolója még nem készült el, illetve a 2022. 

év havi beszámolói sincsenek készen, a cégnél még ezek a hiányosságok vannak. 

 

dr. Pintér György: A Felügyelőbizottság elfogadta a köztes beszámolót, és amennyiben szerepelnek 

benne a szükséges számadatok a 6-os határozathoz, azt az előterjesztésbe, határozatba bele kellett volna 

írni. Első körben 5 millió forintot kapott a Kft., kérnék az ügyvezető úrtól egy tájékoztatást a következő 

bizottsági ülésre, hogy milyen tételekre fordították ezt az összeget. 



641 

 

Markó József: Azt gondolom, hogy mindig lehet olyan dolgot találni, amin még javítani kellene. Ebben 

az esetben is, például a beszámoló még nem rendezett, de ezt el lehet választani magától a működési 

folyamattól. Az ügyvezető úr szerződése május végéig szól, de tudtommal volt erről már tárgyalás, hogy 

ő a továbbiakban is szívesen ellátná a feladatait. Amilyen tartozásai vannak a cégnek, azokat fizesse ki, 

ne legyen ez akadálya a működésnek.  

 

Szilágyi László: Amennyiben a következő 1-2 hétben sikerül megállapodni, akkor szerintem a két fél az 

átadás-átvételi szerződést meg tudja kötni.  

 

Lőrincz László: Mint tudjuk sokan, anno 6 hónapig nem kaptak fizetést a Nyaralóházak dolgozói. Ha 

nem rendezzük most az ügyvezető szerződésének a meghosszabbítását, akkor a Képviselő-testület 

ismételten bele tudja sodorni az embereket egy ilyen helyzetbe. Míg a TESZ-nél ilyen helyzet nem tud 

fennállni.  

 

Markó József: Jelenleg van ügyvezetője a Kft.-nek, van feladatköre, nem szükséges felesleges 

rémképeket felvetni. Nem lesz ilyen szituáció a jövőben. 

 

Garai Győző: Annyit szeretnék mondani, hogy meg fogunk tudni állapodni a szabadstrand mosdójának 

a takarításáról.  

 

Lőrincz László: Azok a bérleti szerződések, amik most eddig a TESZ-nél voltak, ezek át kell, hogy 

kerüljenek a Szolgáltató Kft.-hez, így ott is szükséges az átadás-átvételi szerződés. Visszatérve, én nem 

akarok vitázni, én egyszerűen konkrét tényeket mondok, jelenleg nem működik törvényesen a Kft. Nem 

készültek el december óta a beszámolók.  

 

Szilágyi László: Az a bizonyos 5 millió forintnak a kiutalása sajnos csak január végén valósult meg. Én 

pont részt vettem azon a felügyelőbizottsági ülésen, amikor a választott ügyvéd és könyvelő kijelölésre 

került január végén. Ha azt nézzük, hogy január végén, február elején tudta elkezdeni a munkát, így 

ilyen formában tudta a beszámolót elkészíteni. Szerintem jogilag nem lehet elfogadni úgy a határozatot, 

hogy nem dönt a testület a pénzmaradvány pontos felhasználásáról. Jogilag erősítse meg a Hivatal, hogy 

a beszámolót nem lehet ilyen formában elfogadni. Én így a 6. határozatot ezzel kapcsolatosan 

visszavonnám. 

 

Fülöp Zoltán: A határozatba mi beletehetjük azt, hogy eredménytartalékba áthelyezzük az összeget. 

Tehát a módosító javaslatom, hogy az eredményt eredménytartalékba helyezzük át, technikai akadálya 

nincs. 

 

dr. Pintér György: Egyébként a beszámolóból kiolvasható számokat kell ebbe a határozatba betenni. Az 

éves mérlegfőösszeget, az eredményt, és utána az eredményről való döntést.  

 

Szilágyi László: Kérdezem a képviselőket, hogy van-e ezzel kapcsolatosan észrevételük, kérdésük? 

Mert egy 5 perc olvasási szünetet fogok elrendelni, amíg a Hivatal gyorsan átnézi, és a megfelelő 

szöveget átdolgozzuk a határozathoz. 

 

Lőrincz László képviselő távozott az ülésteremből. 

 

Szünet. 

 

Szilágyi László: Mivel jövő hét csütörtökön amúgy is testületi ülést tartunk, és szerintem addig a 

Felügyelőbizottság is tud tartani egy ülést, amin átbeszélik a részleteket, ezért én a 6. határozati 



642 

javaslatot visszavonnám, és akkor jövő héten tudunk a beszámolóról dönteni. Illetve Lőrincz László 

képviselőnek volt egy észrevétele, aki a szünet alatt távozott az ülésről. Emlékszik valaki, hogy pontosan 

mi lenne a módosító javaslata? 

 

Markó József: Nem volt konkrét módosító javaslata, ne variáljunk rajta. 

 

Szilágyi László: További hozzászólást nem látok, kérem a képviselőket, hogy egyben szavazzanak a 

határozatokról. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, 1 „nem” szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

106/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

az 5/2023. (I. 26.) Ök. határozatát az alábbiakkal egészíti ki: 

 

„Forrás: Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésében tervezni szükséges” 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

 

107/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

felkéri a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a Gödi Körkép kiadásához, illetve a 

Duna-part Nyaralóházak üzemeltetéséhez szükséges (TEÁOR nomenklatúra szerinti) 

tevékenységi körök cégnyilvántartásba történő bejegyzéséről gondoskodjon, amennyiben a 

jelenlegi alapító okirat ezeket nem tartalmazza. 

 

Felelős: polgármester, Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

 

 

108/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

a fenntartásában lévő Településellátó Szervezet alapító okiratát 2023. április 1. napjától az 

alábbiak szerint módosítja: 

1. az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázatból, a telephelyek közül törlésre kerül a 

következő: 

- Duna-part Nyaralóházak – 2132 Göd, Jósika utca 14., hrsz: 3255/2 

2. az alapító okirat 4.3. alpontjából, a költségvetési szerv alaptevékenységei közül törlésre 

kerülnek a következők: 
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- Duna-part Nyaralóházak üzemeltetése, szabadidős, kulturális, sportrendezvények 

lebonyolítása  

- Duna-part Nyaralóházakban szálláshely, vendéglátás szolgáltatás nyújtása. 

 

Jelen módosításokat a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell alkalmazni. 

 

Felelős: polgármester, 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Mellékletek a 108/2023. (III. 20.) Ök. határozathoz: 
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109/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1. az általa alapított „Gödi Körkép” című nyomtatott sajtóterméket tervezetten 2023. április 1-

től a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. adja ki, az alapítói jogok megmaradnak Göd Város 

Önkormányzatánál. 

2. a sajtótermék elválaszthatatlan részeként a www.godikorkep.hu domainnév (internetes 

elérhetőség) használatára való jogosultság kizárólag a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft.-t illeti 

meg. Technikai jellegű közvetlen átirányítás történik a godikorkep.hu - god.hu 

vonatkozásában. A „Gödi Körkép” internetes kiadása mindenben megegyezik majd a 

nyomtatott kiadással. 

3. felkéri a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjét mint a kiadásért felelős személyt, hogy 

amennyiben a szerkesztésért felelős személy kijelölésre kerül, annak bejelentéséről 

gondoskodjon. 

4. felkéri a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy gondoskodjon a fenti változások 

bejegyzéséről, illetve a sajtótermék havi rendszerességű kiadásáról.  

5. felkéri a polgármestert az alapítói jogokból eredő, fentiek végrehajtását szolgáló iratok 

aláírására. 

 

Felelős: polgármester, Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

110/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

1. a Településellátó Szervezet (továbbiakban: TESZ) által ez idáig ellátott, a Duna-part 

Nyaralóházak üzemeltetésével és a terület fenntartásával kapcsolatos feladatokat 2023. április 

1. napjától a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. (továbbiakban: Kft.) keretein belül látja el. 

2. a TESZ vagyonában levő, a feladatok ellátásához szükséges tárgyi eszközöket, 

számítástechnikai eszközöket és szoftvereket, valamint az Önkormányzat tulajdonában levő 

3255/2 hrsz.-ú ingatlan kezelési és használati jogát 2023. április 1. napjával átadja a Kft.-nek. 

3. a Duna-part Nyaralóházak tekintetében harmadik személyek részére használati vagy kezelési 

jogok átadására vonatkozó szerződéseket a Kft. csak költségvetési éven belüli hatállyal és 

maximum 2 hónapos felmondási idővel köthet. Egyéb esetekben a Képviselő-testület előzetes 

hozzájárulása szükséges. 

 

Felelős: polgármester, Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

111/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

az általa hozott 340/2022. (XII. 15.) Ök. határozatát az alábbiak szerint módosítja: 

 

„Továbbá Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy újra jelenjen meg 

havonta a Gödi Körkép című városi újság 8400 példányszámban 2023 áprilisától. Ezzel 

kapcsolatos dokumentumok és költségbecslés a soron következő képviselő-testületi ülésen 

kerüljön bemutatásra.” szövegrész helyébe, az alábbi szövegrész kerül: 

http://www.godikorkep.hu/
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„Továbbá Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy újra jelenjen meg 

havonta a Gödi Körkép című városi újság 8400 példányszámban 2023 májusától egy választással 

kapcsolatos lapszámban, ezt követően 2023 júniusától a megszokott tartalommal. Ezzel 

kapcsolatos dokumentumok és költségbecslés a soron következő képviselő-testületi ülésen 

kerüljön bemutatásra.” 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Jegyzőkönyvvezető-váltás: Imre Anikó 

 

11) Pest Vármegye Önkormányzatának vételi ajánlata gödi önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokra vonatkozóan  

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

Tóth János: Pest Vármegye (Önkormányzata) a gödi ipari innovációs fejlesztési terület 

infrastruktúrájának fejlesztése céljából megnevezett két olyan ingatlant, amely az Önkormányzat 

tulajdonában áll, és ennek a kisajátítást helyettesítő adásvételét ajánlotta fel. Közút létrehozását elősegítő 

beruházáshoz van szüksége a Vármegyének a területre. Javaslom az előterjesztés elfogadását, melyet a 

VKB már tárgyalt, de döntés nem született. 

 

Szilágyi László: Az M2-es új lehajtója és a Nemeskéri út összekötése között épülne egy új út, és ezzel 

kapcsolatosan kerülne sor a kisajátításra. Az SZMSZ alapján egymillió forint fölött név szerinti 

szavazással kell dönteni ingatlanügyben. Elméletileg értékbecslésekkel kellene rendelkezni, az ügyvédi 

irodának levelet írtunk ezzel kapcsolatban, hogy szeretnénk látni, mi alapján döntöttek erről az 

összegről. Nem érkezett erre még mai napig válasz. 

 

Vajda Viktória: Tárgyalta a VKB és nem hoztunk döntést ezzel kapcsolatban. Annyiban szeretném 

korrigálni alpolgármester urat, hogy ez nem egészen a Nemeskéri és az új lehajtó között van, hanem 

ahol gyakorlatilag a hulladéklerakó volt, azzal a nyugati bekötővel szemközti oldalon van ez a két 

helyrajzi szám. A gödieknek különösebben nincsen ebből haszna. Arról is beszéltünk a VKB-n, hogy 

mi a hátránya annak, ha nem adjuk el önként, hanem kisajátítják, akkor is ugyanennyiért fogják 

kisajátítani, maximum lassabb lesz az adásvétel folyamata.  

 

dr. Pintér György: Azért nem hoztunk döntést, mert azt mondtuk, hogy értékbecslés nélkül nem 

hozhatunk döntést. A helyzet nem változott, ily módon nem értem, hogy mi az, amiről tárgyalunk. 

 

Fülöp Zoltán: Jegyző úrtól érdeklődnék eljárásjogilag, hogy eleget tehetünk-e egy ilyen kérésnek 

egyáltalán? Van egy vagyongazdálkodási rendeletünk, amelyik a vevő személyétől függetlenül 

általánosan pályáztatási kötelezettséget ír elő, lehetséges ennek jogszerűen eleget tennünk a 

vagyongazdálkodási rendeletünk tekintetében?  

 

Tóth János: Korábban más napirend kapcsán már felmerült, hogy vannak bizonyos helyzetek, amire a 

jogszabályaink, így a saját rendeleteink sem tudnak felkészülni. Nincs szabályozva ez az úgynevezett 

kisajátítást helyettesítő vételi ajánlat elfogadása. A rendeletünk szerint az Önkormányzatnak, tehát a 

Képviselő-testületnek kellene döntenie az értékesítésről, és az értékesítés elvileg pályázat útján 

lehetséges. Ebben az esetben viszont nincs pályázat meghirdetésére lehetőségünk, mert ha a testület azt 

mondja ki, hogy nem kívánja értékesíteni az ingatlant, Pest Vármegye Önkormányzata a kisajátítási 

eljárást megindítja.  

 

Lenkei György: Így is, úgy is odakerül. Akkor minek konfrontálódunk 4 éve? 
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dr. Pintér György: Én sem értem, hogy kerülhet a testület elé, ha ez van az eljárásban, hogy értékbecslés 

nélkül nem tudunk ingatlant értékesíteni. Egy ilyen előterjesztést jegyző úr miért ír alá, hiszen hiányos. 

A jogászainkkal kellene konzultálni, és nem külön konfrontálódni. A kisajátításnál szokták vitatni a 

kisajátítási összeget, erről kellene szóljon az előterjesztés. Esetleg lehet esély 500 ezer, vagy másfél 

millió forinttal többet kapni. Meggyőződésem, ha nincs értékbecslés, nem tudunk szavazni.  

 

Markó József: Pintér úrnak igaza van ebben, a kisajátítási árat lehetne csak vitatni. Elvileg néhány millió 

forintról lehetne csak szó, nem biztos, hogy azért érdemes. 

 

Tóth János: Ez az előterjesztés mint minden más tulajdonnal kapcsolatos kérelem, a Képviselő-testület 

elé kell kerüljön, csak és kizárólag a testület dönthet róla. Ha az ügyvédi iroda által elkészíttetett, de át 

nem adott értékbecslés itt lenne, akkor sem feltétlenül kellene, hogy a Képviselő-testület azt elfogadja, 

hiszen a saját szabályaink szerint a Képviselő-testület felkérése alapján kellene az értékbecslésnek 

megtörténni. De nem történt meg az ingatlan felértékelése, és ily módon elfogadja a kisajátítással 

kapcsolatos eljárás lefolytatását. A kisajátítási eljárás során megállapított kisajátítási összeget a 

későbbiek során lehet vitatni. Javaslom a Képviselő-testületnek, hogy olyan határozatot fogadjon el, 

amely szerint elvben egyetért az értékesítéssel, mivel azonban ehhez a szükséges értékbecslés nem áll 

rendelkezésre, így a kisajátítási eljárást fogadja el. 

 

dr. Pintér György: Az ingatlan értékesítésről, hogy döntünk értékbecslés nélkül? Ingatlanértékesítési 

előterjesztés létezhet-e értékbecslés nélkül? 

 

Tóth János: Nem azt mondtuk, hogy adjuk el, hanem hogy itt van egy kérelem, ezt kell megvitatni. Ha 

a testület most úgy döntene, hogy a következő ülésre az értékbecslés elkészülhet, és újra napirendre tűzi, 

mert elvben eladhatónak tartja, akkor mi fogunk készíteni egy értékbecslést. Most elvi kérdés van, el 

akarjuk-e adni, vagy sem? 

 

Fülöp Zoltán: Az előterjesztésben az van benne, hogy az Önkormányzat elfogadja az adásvételi 

szerződés keretében történő átruházásra vonatkozó vételi ajánlatot. Azt kérném jegyző úrtól, hogy olyan 

szövegszerű javaslatot tegyen elénk, amit meg tudunk szavazni. 

 

Szilágyi László: Jegyző úr, így maradjon és ne kerüljön szavazásra, vagy van valamilyen módosítási 

javaslata? 

 

Tóth János: Csak úgy tudok mást ajánlani, ha az eredetit visszavonom, hiszen többször elmondtuk, hogy 

a saját, jelen szabályaink alapján erre nincs mód és lehetőség. Ez egy olyan helyzet, ami jelenleg 

szabályozatlan, de ettől még nekem elő kellett terjesztenem, meg kellett tenni a javaslatot. Az elmúlt 

félórában fogalmazódott meg bennem az a határozati javaslat, amellyel ezt a helyzetet kezelhetjük. Az 

a határozati javaslatom, hogy „Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pest Vármegye 

Önkormányzatának a közút létrehozását elősegítő projekthez, a 039/178-as és a 039/179-es helyrajzi 

számú ingatlan értékesítésével elvben egyetért, de az érvényben lévő ingatlan értékesítésre vonatkozó 

saját szabályaink alapján ehhez a szükséges értékbecslés nem áll rendelkezésre, így az elvi támogatás 

mellett javasolja, hogy Pest Vármegye Önkormányzata éljen a kisajátítás lehetőségével. Határidő a 

határozat megküldésére: azonnal, felelős pedig polgármester és jegyző.” 

 

Szilágyi László: Az új határozati javaslattal kapcsolatosan van-e észrevételük? Amennyiben a 

képviselők igennel szavaznak, akkor ezt a határozatot így fogadjuk el, amennyiben nemmel, akkor nem 

születik döntés. Név szerinti szavazásra nem lesz szükség. 

 

Vajda Viktória: Szerintem így nem az lesz a végeredmény, mint ami a szándék. Az elmúlt évek 

előzményei és kapcsolatai alapján szerintem a Megye megítélése irányunkban nem lesz kedvezőbb.  

 

Lenkei György: A Vármegyével e végtelenül elrontott kapcsolatot rendezni kell a város érdekében.  
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Szilágyi László: Mivel jegyző úr az előterjesztő, a módosított határozati javaslatot teszem föl szavazásra, 

és a név szerinti szavazást nem kérem. 

 

Markó József: Elég lenne egy olyan döntés, hogy a jelenlegi rendeletek alapján nincs módunk egy ilyen 

döntést hozni. 

 

Szilágyi László: Egy olyan egyszerű módosító javaslat érkezett Markó úrtól, miszerint végül is azt 

mondjuk ki, hogy Göd Város Önkormányzatának a Képviselő-testülete a jelenlegi szabályzatai alapján 

nem tud dönteni az adott helyrajzi számú ingatlanok értékesítéséről. Nincs felelős és határidő. 

 

Tóth János: Elfogadom. 

 

Szilágyi László: Az utolsó, Markó József úr által javasolt módosításról és befogadással kapcsolatosan 

kérem a képviselőket, hogy fogadják el így az előterjesztést. Pintér György és Markó József képviselőt 

várom, hogy döntsön. A határozati javaslatban úgy szerepel a szöveges részben, hogy „fentiek alapján 

az Önkormányzatnak a vételi ajánlat kézhezvételétől számított 30 napon belül nyilatkoznia szükséges 

az ajánlat elfogadásáról, ellenkező esetben a megkereső kisajátítási eljárást kezdeményez.” A vételi 

ajánlat 2023. február 20. napján érkeztek a Hivatalhoz. Az utolsó módosítás, amit jegyző úr befogadott, 

Markó József úrtól érkezett. Kérem a képviselőket, hogy erről szavazzanak. Úgy látom, dr. Pintér 

György képviselő nem szavazott. 

 

dr. Pintér György képviselő a „Pest Vármegye Önkormányzatának vételi ajánlata gödi önkormányzati 

tulajdonú ingatlanokra vonatkozóan” című napirendi pontról történő döntéshozatal során nem élt 

szavazati jogával. 

 

A Képviselő-testület 5 „igen”, 2 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

112/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

a jelenleg hatályos önkormányzati rendeletei alapján nem tud döntést hozni a tulajdonában álló 

Göd 039/178 helyrajzi számú és a Göd 039/179 helyrajzi számú ingatlanok értékesítéséről. 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

12) Javaslat a "Göd város területén történő biológiai szúnyoggyérítés megvalósításához" tárgyú 

beszerzési eljárás lezárására 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Ebben a beszerzési eljárásban az egy darab érvényes ajánlatot a Noxius Kft. adta, 

bruttó 9.986.772 forintos ajánlati áron. 

 

Szilágyi László: Az előterjesztés februárban a Képviselő-testület előtt járt. A módosítás csak annyi, hogy 

az előterjesztő a beruházási osztályvezető. 

 

dr. Pintér György: Mi történik a különböző szavazási eredmények esetén? Tehát ha igen, akkor 

megrendelésre kerül a munka, vagy egyszerűen csak érvényesnek minősítünk egy ajánlatot, és az még 

nem jelenti automatikusan a megrendelést. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: A Pénzügyi Bizottság helyett is a Képviselő-testületnek kell meghoznia az eljárás 

eredményéről szóló döntést és a felhatalmazást a szerződéskötésre. 
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dr. Pintér György: A bizottsági ülésen is elhangzott, hogy az ülés időpontjában senkinek sem volt arról 

tudomása, hogy bármelyik környező település hasonló technológiát alkalmazott volna. A 

költségvetésben ilyen célra több mint 10 millió forint volt az összeg, ezt költenénk egy tanulmányra, 

ami alapján egyszer esetleg majd lehet ilyet csinálni. Én ilyen pénzügyi, illetve szomszédsági viszonyok 

mellett nem fogom támogatni a határozat meghozatalát. 

 

Vajda Viktória: Ez nem egy tanulmányról, hanem konkrétan egy térképről szól, ami megmutatja, hol 

kell végezni az irtást. Az, hogy a környező települések nem csinálják, teljesen mindegy. Ha valaha is 

szeretnénk jobban vigyázni a környezetünkre, akkor ezt most kell elkezdeni.  

 

Szilágyi László: Többször is tárgyaltuk ezt a napirendi pontot, módosítás nem érkezett, kérem a 

képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 2 „igen”, 6 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

113/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

nem fogadta el az alábbi határozati javaslatot:  

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy a „Göd város területén történő biológiai szúnyoggyérítés megvalósításához” tárgyú 

beszerzésben a bruttó 9.986.772,- Ft összegű ajánlatot elfogadja, és felhatalmazza a polgármesteri 

jogkört gyakorló alpolgármestert a szerződés megkötésére a NOXIOUS Kft. (7020 Dunaföldvár, Paksi 

utca 8., adószáma: 14202827-2-17, képviseli: Kőszegi Dániel ügyvezető) nyertes ajánlattevővel. 

 

Forrás: Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletében tervezni szükséges. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal” 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

13) Pest Vármegye Önkormányzatához benyújtandó egyedi támogatási kérelmek tartalmára 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Ebben az előterjesztésben Pest Vármegye Önkormányzatához benyújtandó egyedi 

támogatási kérelmekre tettünk javaslatot. Az előterjesztés szerint két darab határozat meghozatala 

szükséges. Ágaprító gép beszerzése, szilárd burkolat nélküli utak karbantartása, a Huzella Tivadar 

Általános Iskola főzőkonyhájának felújítására nyert támogatás áfa-összegének a megigénylése, 

járdaépítés a Fóti utca, Munkácsy Mihály utca környékén. A Pesti út Templom utca és Köztársaság utca 

közötti szakasz felújítása, a Vasvári Pál utca kiviteli terveinek elkészítése és a Nádirigó utcában szintén 

egy zsákutcai szakasznak az összekötése. Az előterjesztést kiegészítettük a közbeszerzési tanácsadó és 

a beszerzési eljárás, illetve a műszaki közreműködő műszaki ellenőrnek a költségeivel. 

 

Vajda Viktória: A szúnyoggyérítésre való átállás költségeinek megigénylése, finanszírozás igénylése is 

benne van az előterjesztésben, tehát a városnak ez nem került volna pénzbe. Annyit szerettem volna még 

a testületnek elmesélni, hogyan zajlott a februári Gazdasági és Pénzügyi Bizottság ülése a Vármegyén, 

ahol ezekről döntést hoznak. Decemberben bement négy egyedi támogatási kérelmünk és egy működési 

támogatásra való kérelmünk. Ezeket sem januárban, sem februárban nem vette napirendre a Megye, 
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holott más városoknak, akik a gazdasági övezetnek a haszonélvezői, az egyedi támogatási kérelmüket, 

illetve a működési támogatásra vonatkozó kérelmüket is tárgyalták. Egyértelmű, hogy Göd továbbra is 

büntetésben van. Olyan érvek hangzottak el, hogy a költségvetés még nincs elfogadva stb., pedig ezek 

a többi városban sem voltak elfogadva. Tessék mérlegelni, hogy rendben van-e bárhol is egy 

jogállamban, hogy azért, mert nem tetszik a képe vagy a mondandója, egy egész város lakosságát 

büntetik. Ezeknek az egyedi támogatási kérelmeknek ugyanez lesz a sorsa. Ettől függetlenül én 

szeretném, hogyha minél több pénz visszajönne abból, amit elvettek tőlünk, és szeretném, ha ezen 

támogatási kérelmek mindannyiszor bemenjenek, ameddig nem kapnak támogatást, mert nonszensz, 

hogy egyrészt elveszik, ugyanakkor 3 milliárdos bevétele van a Megyének az iparűzési adóból. 

 

Szilágyi László: Lehet tudni, hogy mikor lesz a következő bizottsági ülés, márciusban vagy áprilisban? 

 

Vajda Viktória: Április végén várható leghamarabb. 

 

Szilágyi László: Kérésem képviselő asszonyhoz, szorgalmazza, hogy áprilisban a Vármegye Képviselő-

testülete döntsön minél hamarabb az addig benyújtott támogatási kérelmekről. Kérem a képviselőket, 

hogy a felsorolt határozati javaslatokról egyben szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 8 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  

 

114/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a 

Településellátó Szervezet részére új ágaprító gép beszerzéséhez szükséges forrás biztosítására 

egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához bruttó 1.650.000,-Ft 

összeg tekintetében a Gödi zöld-fenntarthatósági vagy a Településfejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

115/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy Göd Város 

Önkormányzatának a város közigazgatási területén található szilárd burkolat nélküli utak 

karbantartására kötött szerződésében foglalt bruttó 26.000.000,-Ft keretösszeg biztosítására 

egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási 

és -fejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

116/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a 

„TOP_PLUSZ-l.1.1-21 Helyi gazdaságfejlesztés” című pályázat keretében a Huzella Tivadar 

Általános Iskola főzőkonyhájának felújítására nyert 179.977.295,-Ft összegű támogatás ÁFA 

összege, azaz 48.593.870,- Ft tekintetében egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye 
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Önkormányzatához a Településfejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

117/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a gödi 

Munkácsy Mihály u. Mayerffy József utca és Fóti utca közötti szakaszát, valamint a Fóti utca 

Munkácsy Mihály utca és Zrínyi Miklós utca közötti szakaszát érintő járdaépítésre, gyeprácsos 

árokkarbantartásra, valamint növényzettelepítésére bruttó 69.300.000,-Ft összegű egyedi 

támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -

fejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

118/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Göd, Pesti 

út (Templom utca – Köztársaság utca közötti) járdaszakaszának felújítására bruttó 70.500.000,-

Ft összegű egyedi támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi 

útfenntartási és -fejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

119/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Göd, Vasvári 

Pál utca (Béke út és Jávorka Sándor utca közötti szakasza) és Bischoff házaspár utca 

burkolatfelújítás, illetve építés kiviteli terveinek elkészítésére bruttó 4.300.000,-Ft összegű egyedi 

támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -

fejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

120/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

úgy dönt, felhatalmazza a polgármesteri hatáskört gyakorló alpolgármestert, hogy a Göd, 

Nádirigó utca zsákutcai szakaszainak összekötésére bruttó 31.000.000.,-Ft összegű egyedi 

támogatási kérelmet nyújtson be Pest Vármegye Önkormányzatához a Gödi útfenntartási és -
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fejlesztési alap terhére. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

14) Javaslat a Samsung SDI Magyarország Zrt. által támogatott játszótér helyszínének 

kijelölésére 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Három évvel ezelőtt a Samsung felajánlotta egy gödi játszótér felújítását. Lenkei 

György képviselő javaslatára a testület először a bócsai játszótér felújítását szavazta meg. Sajnos a 

felajánló részéről ez nem volt elfogadható. Időközben a különleges jogrend alapján a polgármester úr 

kezdte meg a tárgyalásokat, hogy melyik gödi játszótérnek a felújítása lehetséges. Több helyszín közül 

végül a Várdomb került volna elfogadásra, de a régészeti lelőhely miatt nem engedélyezték volna a 

beruházást. Ekkor jött a Képviselő-testület elé a kiserdei játszótér felújítása, ezt a Képviselő-testület 

többsége szintén támogatta, azonban itt sem tud megvalósulni a játszótér. A Hivatal alternatív helyszín 

felkutatásába fogott az elmúlt hetekben, több helyszínt is megvizsgáltak, maga a beruházó és a kivitelező 

is megnézte ezeket. A jelenlegi előterjesztés arról szól, hogy a strand környékén lehetne egy vadonatúj 

játszóteret építeni, tehát nem egy játszótér felújításáról lenne szó. A kivitelező felmérte, a beruházó 

szintén támogatja a helyszínt, a Hivatal is megnézte. Két határozati javaslat van, a kettes határozati 

javaslat visszavonásra kerül, mert a kiserdőben nem megvalósítható, az egyes határozati javaslatban 

pedig kijelölnénk az új helyszínt és tulajdonosi hozzájárulást adnánk az új játszótér megvalósítására. 

 

Markó József: A Kerek erdőnél, a strandnak a területén lenne a játszótér, úgy látom. Azt a területet azért 

vettük meg 50 millió forintért, mert a strandnak kicsi a területe és minden egyes fejlesztésnél 

négyzetcentikről folyik a küzdelem. A strand területéből 1000 négyzetmétert elvenni a játszótérre, a 

későbbi fejlesztéseknek akadálya lesz, ezért nem fogom támogatni. Ez a funkció egy újabb parkolási 

igénnyel is megjelenik. Egyéb helyszínt kell keresni szerintem. 

 

Lenkei György: Teljességgel méltánytalan a bócsaiakkal szemben, akik valójában elviselik a gyárnak a 

hátrányait, hogy Göd más részén építenék meg a játszóteret. A strand nem egy ideális helyszín, nyáron 

hatalmas tömegek jönnek Budapestről, és én nem a nekik építeném a játszóteret, hanem a gödieknek. 

Nekem lenne egy olyan javaslatom, hogy a golfpályán a mostani orvosi rendelő mögötti részt fontoljuk 

meg. 

 

Vajda Viktória: Lenne egy konkrét módosító javaslatom az eredeti javaslathoz: a beruházó gondoskodik 

a játszótér árnyékolásáról és környezetének növényesítéséről. A golfpályára visszatérve, nem lehet oda, 

a természetvédelmi terület kellős közepére játszóteret telepíteni, ahogy nem lehetett a kiserdőben sem. 

 

Markó József: Mindannyian a golfpálya megőrzését támogatjuk. Ugyanakkor 1000 négyzetméteres 

területről van szó. Az egészségház mellett már van egy kondipálya felnőtteknek, mellette egy 

gyerekeknek szóló hasonló funkció logikus lenne. Persze jobb lenne a kiserdő, ahová eredetileg volt 

tervezve. Megértem, hogy fél év annak az átminősítése, a Samsungnak meg sürgős a telepítés, de azért 

mégis az eredeti helyszín volt a legjobb, megszokta a közönség, jó helyen van. A strandot semmiképpen 

nem javasolnám. A múltkoriban volt egy pályázat a golfpálya hasznosítására, abban számos ilyen 

objektum volt elhelyezve a szélén. Előtte még van két terület, amik nem természetvédelmi részek, 

magántulajdonban vannak, talán azokat meg lehetne venni. 

 

Szilágyi László: A golfpályát nézte a Hivatal, két helyszín is felmerült. Az egyik az egészségház 

környéke, ami szerintem is egy jó helyszín. A másik pedig a Rómaiak útja és az Összekötő út sarkában 

lenne. 

 

Vajda Viktória: Nem lehetne megkérdezni a Samsungot, vagy arra kezdeményezni tárgyalást, hogy ne 

egy nagy játszóteret akarjanak, hanem a meglévő játszótereinkre fektessenek akkora forrást, hogy azok 
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használhatóak legyenek? Ha lenne egy óriási játszóterünk, akkor mindenki oda menne az egész 

városból, és a parkolástól kezdve sok problémát odavonzunk. Most városszerte sok ponton vannak kicsi, 

de gyenge játszótereink, ha azokat fejlesztené a Samsung, akkor az összes körzetben lenne szuper 

játszótér. 

 

Szilágyi László: Ezt három évvel ezelőtt kellett volna egyeztetni, amikor felmerült, hogy a Samsung 

szeretne egy játszóteret építeni a városnak. Most már olyan állapotban vannak a munkálatok, hogy ezt 

nem lehet módosítani. A tervek korábban megküldésre kerültek, ez mindenféleképpen egy jó projekt. 

Utána el lehet gondolkozni azon, hogy további projekteket kérünk a gyártól vagy más cégektől, akik 

Gödön tevékenykednek, továbbá Pest Vármegyétől is lehet kérvényezni a gödi játszótereket felújítását. 

 

dr. Pintér György: Szívesen meghallgatnám a Hivatalt ez ügyben. 

 

Csányi József képviselő távozott az ülésteremből. 

 

Giczy-Balla Zsuzsanna (főkertész): Tudomásom szerint az egészségház melletti területnek nem felel 

meg az övezeti besorolása a játszótér telepítésre, és nincs is önkormányzati tulajdonban az a terület. A 

golfpálya tényleg egy neuralgikus pontja ennek az egész történetnek. Nem a játszótér ellen ágálunk, 

hanem az ilyenfajta fém játszótér kialakítása ellen. A déli területe pedig az infrastruktúra szempontjából 

sem megfelelő, sem a parkolás, sem a vízvételi lehetőség, sem a közvilágítás nem adott. 

 

Nagy Éva (főépítészi irodavezető): A főkertész elmondta a lényeges dolgokat, vizsgáltuk a golfpálya 

déli részét is, ott a golfpálya övezeti besorolása települési szempontból megfelelő, mert lehet szabadidős 

tevékenységet folytatni, illetve az ehhez kapcsolódó eszközöket telepíteni. A strandterület azért tűnt 

ideálisabbnak, mert a golfpályán jelentős természetvédelmi és magterületi lehatárolások vannak, míg a 

strand területénél nincsen ilyen szabályozás. Utánajártunk a Beruházási Osztállyal, hogy egy későbbi 

strandfejlesztést akadályoz-e, de nem szereztünk arról tudomást, hogy ott fejlesztési terület lenne. 

Figyelembe vesszük mi is a testülettől most kapott információkat. A teniszpálya környékén több védett 

rész van, tehát ott inkább fokozott ez a magterületi lehatárolás, mint a golfpálya déli részén. Nagyon 

nehéz volt helyszínt találni, mivel kevés olyan önkormányzati ingatlan van Gödön, amelyen jelenleg a 

rendezési terv szerinti besorolása alapján is el lehetne helyezni játszóteret. A felmerült helyszíneket 

vizsgáltuk, és mi a legmegfelelőbbnek a strand melletti területet tartottuk, de a golfpályán sem 

lehetetlen, meg kell nézni, hogy a kezelési tervnek mennyire mond ellent. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: A jegyző úrral is bejártuk a területet, és a golfpálya is szóba került, miután a 

kiserdőt elvetettük, és mi is leginkább a golfpályának a déli részét, a Rómaiak útja felüli részét 

javasoljuk. Ott megfelelő a hely is hozzá, közel van a kiserdei játszótérhez is, a kondiparkhoz is. 

 

Szilágyi László: Ha mégis a golfpálya déli része lenne, akkor ott majd parkolót kell kialakítani, illetve 

talán a vízvezetéket is. Erre majd az Önkormányzatnak plusz forrást kell biztosítania. 

 

dr. Pintér György: Most már ne halogassuk tovább ezt a projektet. Ha a kiserdőben kivárjuk az időt, és 

mégiscsak oda épülhet, ez fél év is lehet, de ha három évet kibírt a projekt, akkor fél évet még kibírhat, 

és akkor az eredeti helyen épül meg. Én ezt a változatot is el tudnám képzelni, bíztam abban, hogy 

esetleg ez is előkerül a szóbeli kiegészítésben elmondottak között. A strand területét nem támogatom. 

 

Szilágyi László: A gyár a kivitelezővel már szerződést kötött, tehát nekik szerződésmódosítást kell 

kezdeményezniük a megvalósításra. A fél év, az egy körülbelüli szám, lehet akár több is, amíg az 

átminősítése a területnek megvalósul, amennyiben nem támadják meg az átminősítését. Amennyiben 

érkezik olyan panasz, akkor azt a hatóságok hosszabb ideig fogják vizsgálni, tehát itt a fél év az egy 

legkorábbi, legoptimálisabb időpont, de lehet, hogy akár egy évig is, vagy még hosszabb ideig 

elhúzódik. 

 

Vajda Viktória: 2020 novemberében fogadta el a testület azt a fejlesztési koncepciótervet, amit a Szent 

István Egyetem hallgatói, illetve szakértők készítettek. Abban világosan le van fektetve, hogy milyen 
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irányokat szeretne a golfpálya kapcsán a testület valaha is megvalósítani, és kifejezetten benne van, 

hogy semmilyen nagy tömegvonzó infrastruktúrát nem szeretnénk a golfpályára. Amennyiben 

játszótérről van szó, akkor is apró léptékű, fából készült elemekből álló kis játszótér, és eleve nem 

szeretne a testület semmi olyasmit, ami komoly építmény, márpedig, ha leöntjük gumival az 1200 

négyzetmétert, az eléggé komoly építménynek számít. Volt egy konkrét módosító javaslatom az 

eredetiről, remélem, hogy fogunk szavazni erről. 

 

Szilágyi László: Erről nem kell szavazni, azt a részét befogadom, tehát, hogy árnyékolásra meg a 

zöldítésre van szükség. 

 

Giczy-Balla Zsuzsanna: Találtunk ugyanazon a helyrajzi számon, szintén a strand fejlesztési területén 

belül egy másik területet, ahova elférne a játszótér, a Pulykaház utca és a strand közé. Ugyanannak a 

teleknek a déli része a kerítésen kívül, de a nagymedence melletti területre férne el. Ezt felmérték a 

játszószergyártók is, és ők is alkalmasabbnak találnák ezt a területet. Ez is a strand fejlesztési területébe 

esik bele, de alkalmas lenne településképileg is, és megközelítés szempontjából is. 

 

Markó József: Számos tervet láttam, amivel pályáztunk, minden négyzetcentire szükség volt a 

strandfejlesztési tervekhez, de ha elvettem a területet, akkor elvettem a lehetőséget egy ezer 

négyzetméteres játszótér kedvéért. Kell a játszótér, támogatjuk bárhol, de nem itt. A stand önmagában 

egy olyan objektum, amit fejleszteni kell, mert a 25 ezres városhoz már kicsi. Kevés szolgáltatással, 

kevés medencével működik, nincs gyerekmedence, nincs ülőmedence, nincs úszómedence igazából, 

tehát ezek kellenek, és ehhez hely kell. 

 

Szilágyi László: Azt látom, hogy a beruházás helyszíne kérdéses. Azért, ha a képviselők elfogadják, 

akkor egy szimpátiaszavazást javaslok. Először az egészségház környékén megvalósuló beruházásra 

szavazzanak, a golfpályán lent a déli sarokban, majd az Erdész utca és a Rómaiak útja és az Összekötő 

út sarkán lévő helyszínre. Legutolsónak tenném föl az új helyszínt, amit én is megnéztem, és jobb 

helyszínnek tartanám, tehát az lenne a harmadik szavazási helyszín, a strand területe. Amelyik a legtöbb 

szavazatot kapja, ott valósul meg a beruházás. 

 

Markó József: Nem elég az, hogy a legtöbb szavazatot kapta, hanem a többséget kapott, és azok közül 

a legjobbak. 

 

Tóth János: Amelyik a legtöbb szavazatot kapja, arra újra szavazás lesz. 

 

Szilágyi László: Tehát először egy ilyen szimpátiaszavazás legyen, hogy melyiket fogadjam be 

helyszínnek, és akkor utána már az I. határozatjavaslatot úgy befogadva, arról szavazunk. 

 

Giczy-Balla Zsuzsanna: Korábban is felmerült már az a módosítási javaslat, hogy ne egy nagy, hanem 

több kis játszótér kerüljön megvalósításra. Én esetleg feltenném ezt is szavazásra, hogy a képviselőknek 

hogyan tetszik ez az ötlet, mert ez valóban egy nagy játszótér, ami tömegvonzó, míg, ha több kisebb 

játszóteret fejlesztünk, az valóban a gödieknek készül. Arra megvan a terület, hiszen rengeteg 

játszóterünk van, ami fejlesztésre érdemes, és így a terület is meglenne. 

 

Szilágyi László: A beruházó ebbe nem menne bele, ez egy értelmetlen szavazás lenne ebben az esetben. 

 

dr. Pintér György: Én szeretném, hogyha szavaznánk arról, hogy a kiserdőben megvárjuk az 

átminősítést. 

 

Vajda Viktória: Az egyik érvetek az, hogy a játszótér vonzza-e a gyerekeket Pestről, akkor a strand is 

vonzaná, amit meg fejleszteni akartok. Én is szeretném kérni azt, hogy szavazzunk a főkertész 

javaslatáról, mert a beruházó véleményét nem tudjuk a golfparkról sem. 

 

Markó József: Mindegyik játszótér lehetne színvonalasabb, de nem tudom, hogyan oldja azt meg, hogy 

mindenhova hasonló dolgokat tudjon telepíteni. A nagynak az az előnye, hogy sok, mindenféle játék 
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lehetne, a kicsikben nem tudja megoldani, mert nem jut rá. Az eredeti helyszínt kellene megvárni, vagy 

sürgetni, igénybe venni minden kapcsolatot, hogy gyorsabban menjen, nem kell annak feltétlenül egy 

fél évig tartania. A kiserdő véderdő besorolásban van, bonyolult a kivonása. Lehet, hogy helyette 

telepítenünk kéne egy erdőt valahol. 

 

Lenkei György: Elmondta Markó József úr, amit akartam mondani az elaprózással, mert van 

tízegynéhány játszóterünk. Ha a Samsung fejével gondolkodnék, azt mondanám, hogy adok nektek 100 

millióért egy játszóteret, és három év alatt nem tudjátok eldönteni, hogy hova kerüljön? 

 

Markó József: A Samsung szempontjából egy nagy, jól felszerelt, korszerű játszótér a fontos, hogy be 

tudja mutatni. 

 

Lenkei György: A városnak az, hogy 100 millióért kap egy játszóteret. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket az első szimpátiaszavazásra, tehát ez nem határozat lesz, a 

golfpályának a Rómaiak útja felőli rész, meg az Összekötő út sarka helyszínre szavazzanak. 

 

Markó József: Az Orgonaház II., most épülő épületfrontja között volt egy rész, amely egy időben 

természetvédelmi volt, egy kis vizenyős, mélyebb rész, és azt később kivonta a hatóság a 

természetvédelem alól, tehát az szabad terület. 

 

Giczy-Balla Zsuzsanna: Az első ötlet ez volt, de odamegy az Oázisnak a teljes csapadékvize és az is a 

strand fejlesztési területéhez tartozik. A strand vize is először erre a területre folyik, visszaduzzad, 

amikor éppen a tó nem tudja továbbvezetni. 

 

Szilágyi László: Kezdjük azzal, hogy a golfpályának a Rómaiak útja, és az Összekötő út sarkán lévő 

területre legyen egy szimpátiaszavazás. Kérem a képviselőket szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 4 „igen”, 1 „nem”, 2 „tartózkodik” szavazati aránnyal támogatta a „golfpálya 

déli részén a 6612/2 hrsz. alatti (Rómaiak útja - Összekötő út) területet” a játszótér lehetséges 

helyszínéül. 

 

Szilágyi László: A következő az eredeti határozati javaslat, a Termálfürdő, a járda és a strand előtt az 

Orgonaház közötti terület. Kérem a képviselőket, szavazzanak.  

 

A Képviselő-testület 4 „igen”, 2 „nem”, 1 „tartózkodik” szavazati aránnyal támogatta a „Strand 

fejlesztési területének északi részén a 6602/1 hrsz. alatti (Strand északi része - a Termálfürdő és a strand 

előtt, az Orgonaház közötti) területet” a játszótér lehetséges helyszínéül. 

 

Szilágyi László: Ezen kívül van még a strandnál lévő terület, a Pulykaház utcai rész, amiről kérem a 

képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 3 „igen”, 2 „nem”, 2 „tartózkodik” szavazati aránnyal támogatta a „Strand 

fejlesztési területének Pulykaház utca felőli részén a 6602/1 helyrajzi szám alatti (Strand - a Pulykaház 

utcai rész) területet” a játszótér lehetséges helyszínéül. 

 

Szilágyi László: Tehát ez a terület biztosan nem jöhet szóba. 

 

Markó József: A magterület biztos nem beépíthető? Mert azért a magterület nem esik teljes tilalom alá. 

 

Nagy Éva (főépítési irodavezető): Az övezeti besorolása az rekreációs, tehát nem az az akadály, hanem 

a természetvédelmi hatóság. 

 

Giczy-Balla Zsuzsanna: Nem vizsgáltuk ezt a területet, tehát utána kell néznem. 
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Szilágyi László: A Hivatalt felkérjük arra, hogy az egészségház környékét magterületként vizsgálják 

meg, hogy ott megvalósítható-e, és amennyiben igen, akkor legyen ott. Én most ezt az előterjesztést 

visszavonom. 

 

Jegyzőkönyvvezető-váltás: Kasa Vivien 

 

15) A gödi József Attila Művelődési Ház intézményvezetői munkakörére vonatkozó pályázati 

kiírás 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Az intézményvezető megbízása lejárt, és az ezzel kapcsolatos pályázatot kell kiírni. 

 

dr. Pintér György: Azért ez előre látható, március 31-én jár le az eddigi megbízás. Erről időben kellene 

dönteni. Egyszer arról is döntöttünk, hogy május 31-ig hosszabbítsuk meg a szerződését, illetve adjunk 

neki megbízást. Nem tudom, ez benne van a határozatban? 

 

Szilágyi László: Benne van. Amennyiben nincs több hozzászólás, kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

121/2023. (III. 20.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

1) úgy dönt, hogy a Göd Város Önkormányzata költségvetési szerveként működő József 

Attila Művelődési Ház (székhely: 2131 Göd, Pesti út 72.) intézményvezetői (magasabb 

vezető) munkakörnek betöltésére a hatályos jogszabályok alapján nyilvános pályázatot 

hirdet a mellékletben szereplő pályázati kiírás szerint. 

2) Felkéri a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot az érvényes pályázatot 

benyújtó pályázók - kulturális szakértői nyilvántartásban szereplő kulturális szakértő 

bevonásával történő – meghallgatására, és az annak alapján kialakult vélemény írásba 

foglalására. Ezzel összefüggésben a kulturális szakértő díjának kifizetésére bruttó 88.900.- 

Ft-ot biztosít. 

3) 2023. április 1. napjától a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig, de legkésőbb 2023. 

július 31. napjáig, - a korábbi kinevezési feltételek mellett - Szabó Imréné jelenlegi 

igazgatót bízza meg a József Attila Művelődési Ház intézményvezetői feladatainak 

ellátásával. 

 

Forrás: Göd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésében tervezni szükséges 

 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Melléklet a 121/2023. (III. 20.) Ök. határozathoz: 

 

09/276-1/2023. 

 

Göd Város Önkormányzata 

pályázatot hirdet a 

József Attila Művelődési Ház  

intézményvezetői 

(vezető állású) 

munkakörének betöltésére 
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A munkaviszony időtartama: határozatlan idejű 

 

A vezetői megbízás időtartama: 5 évre szóló határozott idejű, 2023. június 1-től 2028. május 31-ig 

tartó megbízás. 

 

A foglalkoztatás jellege: munkaszerződés a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény (Mt.) 

szerinti, teljes munkaidőben, három hónap próbaidővel. 

 

A munkavégzés helye: Pest vármegye; 2131 Göd, Pesti út 72. 

 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok:  

Az Mt. szerinti jogviszonyban alkalmazott intézményvezető felelős az intézmény szakszerű vezetéséért, 

a rendeltetésszerű és gazdaságos működés biztosításáért, a munkavégzés személyi és tárgyi feltételeinek 

megteremtéséért, az éves költségvetés tervezéséért, betartásáért, a pályázatok lebonyolításáért. Az 

intézmény szakmai működését tervezi, szervezi, irányítja. Az általa vezetett intézményen keresztül 

ellátja az intézmény alapító okirata szerinti feladatait. Munkáltatói jogkör gyakorlása az intézmény 

alkalmazottai felett. 

 

Jogállás, illetmény és juttatások: 

A jogállásra és az illetmény megállapítására az Mt., valamint Göd Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetési rendelete az irányadó. 

 

Pályázati feltételek: 

− felsőfokú közművelődési szakképzettség; felsőfokú oktatási intézményben szerzett népművelő, 

közművelődési előadó, művelődésszervező, művelődési menedzser, művelődési (és 

felnőttképzési) menedzser, andragógus (művelődésszervező szakirány), kulturális mediátor, 

kulturális közösségszervező, ifjúsági közösségszervező, humánfejlesztő, közösségi 

művelődés tanár szakképzettség, továbbá ezzel egyenértékű, az Országos Képzési 

Jegyzékben meghatározott, felsőfokú végzettségi szintre épülő közművelődési szakember, 

kulturális menedzser, közművelődési menedzser szakképesítés is 

− végzettségének, szakképzettségének vagy szakvizsgájának és egyben az intézmény 

alaptevékenységének megfelelő feladatkörben legalább öt éves szakmai gyakorlatot szerzett, 

− a 39/2020. (X. 30.) EMMI rendelet 4. §-a szerint a vezető állású munkavállaló esetében a 

munkakör betöltésének feltétele államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó, legalább 120 

órás képzés (a továbbiakban: képzés) igazolt elvégzése. Ennek hiányában a vezető állású 

munkavállalói munkakör betöltését követő két éven belül köteles a képzést elvégezni, és az azt 

igazoló okiratot be kell mutatni a munkáltatói jogkör gyakorlójának. Aki a képzést határidőben 

nem végzi el, és a képzés elvégzését igazoló okiratot nem mutatja be, a munkakörben nem 

foglalkoztatható tovább. Mentesül a képzés elvégzésének kötelezettsége alól, aki jogász vagy 

közgazdász szakképzettséggel rendelkezik, vagy a képzést az intézményvezetői munkakör 

betöltését megelőzően elvégezte, és azt okirattal igazolja. 

− felhasználói szintű számítógépes ismeretek (word, excel, internet, egyéb a vezetői 

tevékenységhez tartozó szoftverek, programok), 

− magyar állampolgár, büntetlen előélet, cselekvőképesség, 

− vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása a megbízás esetén. 

 

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: Helyismeret, vezetői tapasztalat. 

 

Elvárt vezetői kompetenciák:  

− határozott, következetes, igényes, precíz, pontos, önálló munkavégzés, 

− kiváló kommunikációs, kapcsolatteremtő, közösségépítő és konfliktuskezelő készség, 

− jó terhelhetőség, aktív együttműködés, rugalmasság. 
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A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 

− fényképpel ellátott szakmai önéletrajz, 

− motivációs levél, 

− szakmai helyzetelemzésre épülő vezetői program, rövid- és középtávú fejlesztési 

elképzelésekkel, 

− iskolai végzettsége(ke)t, képzettsége(ke)t igazoló okirat(ok) másolata(i), személyes 

meghallgatás során az eredeti okiratok bemutatása mellett, 

− az államháztartási és vezetési ismereteket nyújtó tanfolyam elvégzését igazoló okirat másolata 

vagy nyilatkozat arról, hogy a tanfolyam elvégzését a megbízástól számított 2 éven belül vállalja, 

− a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati 

eljárással összefüggő kezeléséhez hozzájárul, 

− a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázati eljárásban résztvevők a pályázati anyagát 

megismerhetik, 

− a pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázat nyilvános vagy zárt bizottsági és képviselő-

testületi ülésen történő tárgyalásához járul hozzá. 

− a pályázó nyilatkozata arról, hogy az Mt. 211.§-a szerinti összeférhetetlenség nem áll fenn, 

− a pályázó nyilatkozata a vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatásának vállalásról 

− 90 napnál nem régebbi hatósági erkölcsi bizonyítvány, amely igazolja a büntetlen előéletet és 

hogy nem áll a foglalkozás gyakorlásának eltiltás hatálya alatt. 

 

A munkakör betölthetőségének időpontja: 2023.06.01. 

 

A pályázat benyújtásának határideje: 2023.05.02 

 

A pályázatok benyújtásának módja: 

A pályázat benyújtása elektronikus úton a hr@god.hu címre történik, vagy postai úton, Göd Város 

Önkormányzata címére (2131 Göd, Pesti út 81.). A küldemény tárgyában, illetve a borítékon fel kell 

tüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: 09/276-1/2023., valamint a munkakör 

megnevezését: JAMH intézményvezető.  

 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Tóth János jegyző nyújt, a 06 30 280 7427-es 

telefonszámon. 

 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 

A véleményezési határidő figyelembevételével, a véleményező bizottság javaslata alapján, a Képviselő-

testület rendes ülésen dönt. A pályázat eredményéről a pályázó írásban kap tájékoztatást. A pályázat 

kiírója a pályázat eredménytelenné nyilvánításának jogát fenntartja. 

 

A pályázat elbírálásának határideje: 2023. 05.31. 

 

A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  

www.god.hu – 2023. 03. 22.  

godimuvhaz.hu – 2023. 03. 22. 

A Közszolgálati portál publikálási időpontja: 2023. 03. 22. 

 

A munkáltatóval, illetve az intézménnyel kapcsolatban további információt a  

− www.god.hu honlapon, valamint a  

− https://www.allamkincstar.gov.hu/Koltsegvetes/Torzskonyvi_nyilvantartas/ktorzs?pirId=6544

16&subjectState=LIVE#nameSearch/resultTable/datasheet weboldalon szerezhet. 

 

 

 

 

mailto:hr@god.hu
http://www.god.hu/
https://www.allamkincstar.gov.hu/Koltsegvetes/Torzskonyvi_nyilvantartas/ktorzs?pirId=654416&subjectState=LIVE#nameSearch/resultTable/datasheet
https://www.allamkincstar.gov.hu/Koltsegvetes/Torzskonyvi_nyilvantartas/ktorzs?pirId=654416&subjectState=LIVE#nameSearch/resultTable/datasheet
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16) Javaslat hulladékszállítási közszolgáltatási feladatok ellátására vonatkozó bérleti szerződés 

megkötésére  

Előterjesztő: Tóth János jegyző 

 

Tóth János: 2018-ban kezdődött az a folyamat, amelynek eredményeként a Hulladékgazdálkodási Kft. 

az Önkormányzat által megpályázott eszközökkel tudja végezni a feladatát, viszont a pályázati 

elszámolás megköveteli, hogy a tényleges szolgáltatásért felelős fővállalkozóval megállapodást kössünk 

a használatról, bérletről. Ily módon a fővárosi, úgynevezett BKM-mel (Budapesti Közművek Nonprofit 

Zrt.) kell megállapodást kötnünk, és a BKM köt majd további szerződést az alvállalkozójával, a Gödi 

Hulladékgazdálkodási Kft-vel. Ebben az előterjesztésben igyekeztünk, legalábbis a módosított 

javaslatban egy olyan bérletidíj-konstrukciót kialakítani, amely elősegíti azt, hogy működőképes, és az 

eszközök használatára képes Kft. működjön. Tisztelettel kérem a testületet az előterjesztés elfogadására. 

 

Pintér György: A kiegészített határozatról szavazunk, a „B” verzió szerinti amortizációról. Ez egy 

csúsztatott amortizáció, reméljük, elfogadja a főváros is. 

 

Szilágyi László: Kérem a képviselőket, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

122/2023. (III. 20.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy elfogadja Göd Város Önkormányzata mint Bérbeadó és a BKM Budapesti 

Közművek Nonprofit Zártkörűen Működő Részvénytársaság mint Bérlő között a KEHOP-3.1.1-

17-2018-00001 azonosítószámú „Szelektív hulladékgyűjtő rendszer megújítása és kibővítése 

Gödön” elnevezésű projekt keretében, továbbá a KEHOP-3.1.2-17-2018-00002 azonosító számú 

„Biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakótól Gödön” elnevezésű projekt 

keretében beszerzett gyűjtő és szállítóeszközök, valamint gépjárművek bérletére vonatkozó 

szerződéseket azzal a feltétellel, hogy a szerződésekbe kerüljön belefoglalásra az amortizáció és 

egyéb felmerülő költségek szerinti bérleti díj összege összesen (a két szerződés vonatkozásában) 

bruttó 1.153.583 Ft/hó összeggel, plusz az aktuális éves kötelező biztosítási díj havi lebontásban. 

A bérleti díj összege 2023. június 30-ig érvényes. A bérleti szerződés tárgya a Gödi 

Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.-n kívül más részére albérletbe nem adható; valamint, hogy 

a bérlet tárgyát képező gépjárműveket/eszközöket kizárólag Göd város közigazgatási határán 

belül történő hulladékkezelés céljára lehet használni. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert a 

szerződések aláírására és a határozat végrehajtására. 

 

Felelős: alpolgármester, jegyző 

Határidő: azonnal 

 

Szilágyi László: A nyílt napirendi pontok végéhez érkeztünk, kérem a képviselőket, szavazzunk a zárt 

ülés elrendeléséről.  

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi napirendi pont tárgyalására zárt ülést 

rendelt el: 

 

17) Javaslat "Göd város területén faállomány kezelésére vonatkozó keretszerződés" tárgyú 

közbeszerzési eljárás megindítására (zárt ülés) 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 
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Szilágyi László alpolgármester további hozzászólás hiányában megköszönte a részvételt és a Képviselő-

testület nyílt ülését bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

 Szilágyi László Tóth János 

 alpolgármester jegyző 

 

 

 

 

 

 

 


